
Zápisnica

z 22. zasadnutia mestského zastupitel'stva. konaného dña 27.10.2016

Poslanci MsZ
Prítomní: lng. Frantiðek Gaulieder

Ing. Zoltán Horváth
MUDr. Helena Kertézsová
Bc. Katalin Jakoda Rátz
Mgr. Andrej Tábori
Mgr. László Benkovics,
Mgr. Jozef Gál
Mgr. Zsolt Barczi,
Peter Závodskf,

PhDr. Marta V
PaedDr. Peter

ajdová
Öernyi

Mgr. László Biró
Mgr. Peter Kolek
Zsolt Takáö

Ospravedlnení: Mgr. János Marsall, MUDr. Richard Simaljak

Neskoröí príchod nahlásili: Fridrich Psota, MUDr. Ervin Chomöa, Zsolt Takáö,
MUDr. Ján Stratinskf

Prítomní za MsU:

1. Mgr. Miroslav Psota, prednosta
2. Lucia Galambosová, zástup. prednostu
3. MVDr. Gábor Pallya, hlavn¡i kontrolór
4. Mgr. lvan Szolga
5. Mgr. Zuzana Moroviöová
6. lng.Zuzana Kopasová
7. lng. Juraj Srnka, Phd.
8. Mgr. Edita Pintérová
9. Miroslav Grell, náöelník MsP

Óalei prítomní:

riaditelia zariadení, organizácii, firiem, ðkolskfch a predðkolsklich zariadeni, oböania,
podnikatelia

Peter Paðka

- uviedol 22. zasadnutie MsZ privítal vðetkfch prítomnfch, osobitne riaditel'a OR PZ
Galanta Patrika Kupca
- poZiadal prítomnfch poslancov o prezentáciu : z celkového poötu 19 poslancov sa
prezentovalo 12 poslancov, konötatoval,2e zasadnutie MsZ je uznáðaniaschopné
- po dohode s predsedom poslaneckého klubu vziðla dohoda, Ze v programe MsZ
bude zmena, potom poZiadam o zmenu programu
- preöítal pôvodne predloZenyi návrh programu 22. zasadnutia MsZ
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PROGRAM:
1. Otvorenie
2. Vol'ba návrhovej komisie
3. lnterpelácie poslancov
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Potvrdenie pozastavenych uznesení, ktorym v¡ikon pozastavil primátor mesta

Galanta - Uznesenie ö.35312-2016 a Uznesenie ö.36312-2016
6. lnformatívna správa o kriminalite v meste Galanta
7. lnformatívna správa TC Galandia
8. Návrh na Vlll. úpravu rozpoötu mesta Galanta
9. Návrh na zriadenie vecniich bremien
10. lnvestiön'i zámer Arkádia
1 1 . Vyjadrenie MsZ v Galante kvyzve Krajského súdu v Trnave
12.Správa o vysledku kontroly ÚHK
13. Pripomienky a podnety súvisiace s öinnosfou samosprávy
14.Záver

Mgr. László Biró
- dal návrh na zmenu programu: bod ö. 6 presunút'ako bod ö. 3 a ostatné body posunúf
a preðíslovat'
- v zmysle rokovacieho poriadku navrhol pre bod : Pripomienky a podnety súvisiace s
öinnost'ou samosprávy uröif öas medzi 16,00 a 17,00hod. To nie je pozmeñujúci návrh,
to je konkrétny návrh v zmysle rokovacieho poriadku musíme urðit'öas pre pripomienky
a podnety pre oböanov

Peter Paöka

- prosím hlasujte o pozmeñujúcom návrhu programu dneðného zasadnutia

Hlasovanie: Prítomní: 12
Za: 12
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- konötatujem, Ze program rokovania bol schválenii

- predkladám návrh nazloåenie návrhovej komisie zloäeni

1. Mgr. Peter Kolek
2. Peter Závodsk!
3. lng. Franti5ek Gaulieder

Hlasovanie: Prítomní: 12
Za: 12
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0
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- konðtatu jem, Le návrhová komisia bola schválená

-v súlade s ustanovením ð1. 6 bod g Rokovacieho poriadku mestského zastupitel,stvapredkladám návrh na overovatel'ov zápisnice:

1. PaedDr. Peter Õernf
2. Mgr. Andrej Tábori

Hlasovanie Prítomní: 12
Za: 11
Proti: 0
ZdrLalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

skrutátormi dneðného zasadnutia sú: priska viczénová, Alena Deáková
Zapisovatel'ka: Alena Deáková

krimi VlTl
Patrik Kupec - riaditel'ORPZ Galanta
- Pod'akoval za pozvanie, ktoré prijal na základe to, 2e v poslednej dobe sa roz5irujú
nejaké informácie ohl'adne problematiky öo sa tfka oböanov zinych krajín, ktorí iupracujú alebo by mali pracovat' t. j Srbi, Rumúni tzv. turisti.
-V úvode uviedol statistiku kriminality öo sa tyika trestnej öinnosti od roku 2012,
skonðtatoval,äeje klesajúca tendencia. Na porovnanie v r.2012 od zaöiatku roka do
mesiaca október bolo 428 skutkov a v dneðnom roku to máme 341 skutkov.- Klesajúca tendencia nie je len v meste Galanta, ale je to celoslovenskf trend. Nevidí
nejaké znepokojenie, ze by mala narastat'trestná öinnost'.
- Spomínané osoby sa dopustili len priestupkov. Nie je namieste nejaké znepokojenie.
- Zo Statistiky dal vytiahnut'len priestupky, ktoré spôsobili Srbi, Rumuni, Ukrajinci, ktorí
pracujú v naöom regióne od zaöiatku roku do 25.10.2016. Títo sa dopustili celkovo 4g
priestupkov. To sú priestupky proti majetku. Konkrétne Srbi sa oopusiiti40 priestupkov
bolo to väððinou v nákupnfch strediskách. V tfchto prípadoch sa jednalo
o zamestnancov Logistic, Samsung, Jasplastik, Largo atd'. Rumunski obÕania sa
dopustili 7 priestupkov a Ukrajinci 2 priestupkov. Pomer priestupkov zo strany tfchto
oböanov nie je vyrazny. Nie je na mieste nejaké znepokojenie.
- Poslednf prípad, ktoni sa stal minul¡i tyädeít v piatok, kde bol poðkoden I panTakáö,
momentálne je táto vec vo vy5etrovaní. Podl'a svedeckyTch v¡ipovedí sa tohto trestného
öinu nedopustili cudzí ðtátni prísluðníci. Nie je pravdou to öo bolo zverejnené na
sociálnej sieti. Osoba je mimo ohrozenia Zivota.
- Dvaja Srbi dña 21'2'2016 sa dopustili trestného ðinu lúpeZe v herni Admirál na ulici
Vajanského v Galante. Nepriölo tu k zraneniu ani k ohrozeniu Zivota a taktieZ nepriðlo
k Ziadnej ökode. Prípad bol vysetrenf a osoby sa momentálne nachádzajú vo
vy5etrovacej väzbe.
- Öo sa tyika porovnania ðtatistiky konkrétne öísla viem dat'k dispozícii.

Peter Paðka
- Pod'akoval pánovi riaditel'ovi a urðite budeme mat' zétuiem o ðtatistiku, rád by to
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zverejnil aj na stránke mesta, aby sa oböanom ukázalo, aká je realita.
- Nech sa páöi ak sú nejaké otázky na pána riaditel'a.

Peter Závodsk¡f
- Statistiky a priemery sú niekedy trocha zradné, preto sa pita konkrétne na ubytovñu,
o ktorej sa tu rozpráva je v prevádzke 1-2 mesiace. Preto je taíké porovnávaf
celoroöni priemer s touto krátkou dobou. Pyita sa p. riaditel'a a náöelníka MsP öi
evidujú v poslednfch mesiacoch väöðí poöet udalostí, priestupkov alebo trestniich
öinov?
- ObÕania, nás poslancov oslovovali a komunikovali s nami. Mnohé zastraðovania,
vyhráåky, obfaZovanie oböania nenahlasovali a t¡im pádom nie sú vo Vaðich
ötatistikách. Oböanom toto znepríjemñuje Zivot. Ö¡ taféto vedomosti máte ako ðtátna
öi mestská polícia a öi viete odhadnút'kol'ko môZe byf nenahlásenfch skutkov, ktoré
neskonðili vo VaSich ðtatistikách?

Patrik Kupec

- Áno vieme o ubytovni v objekte nad Slovenskou sporitel'nou. l-udia sa zgrupovali pred
ubytovñou, popíjali alkohol. Viem, Ze mesto má prijaté vðeobecne záväzné nariadenie
o pití alkoholu na verejnosti, aj my sa venujeme kontrole. Musíme brat'do úvahy, Ze
predsa je to iná kultúra. Je na nás, aby sme ich moZno trochu prevychovali. Öo sa tfka
priestupkov a trestniich öinov nevidí Ziadny nárast.

Miroslav Grell

- Ja môZemtieí len potvrdif, öo povedalpán okresnyi riaditel'. Hliadky mestskej polície
tam pravidelne chodia. Dávajú im upratat po sebe, je to naozaj iná mentalita. Õo sa
tfka pokrikovania na ulici nemá o tom vedomost'. Konkrétne niö nemajú nahlásené.

Peter Paðka

- Na (zemí mesta odhadujeme, 2e je ubytovanich viac ako 700 I'udí zo zahraniöia,
s tfm, 2e na predmetnej Hlavnej ulici bfva rádovo 40 I'udí. Problém je ten, 2e sú na
oöiach. To tu musíme nejako rieöit'. Nevymykajú sa správaním zvyðnfch I'udí, ktorí
u nás pôsobia uZ niekol'ko rokov. Rád by som dal do pozornosti vðetkfm oböanom
jeden dôleZitf fakt, 2e Galanta je mesto, kde je vel'a firiem, ktoré potrebujú
pracovníkov, ked'Ze Slováci nie sú ochotní za tieto platy robif, tak si firmy volajú I'udí
zo zahraniðia. Je to úplne rovnaká situácia, ako ked' Slováci odchádzajú za lepðími
podmienkami do Rakúska, do Anglicka. Naði I'udia v zahraniöí by boli radi, ak by sa
k nim domáci chovali normálne. Musím apelovaf na oböanov náöho mesta, aby sa
k nim chovali tak ako k host'om. Nepriðli sem preto, aby nám robili zle, ale priðli za
lepöím Zivotom, tak im ho ukáZme prosím Vás.

lng. Zoltán Horváth

- On si nemyslí, Ze títo zahraniöní hostia, ktonim máme ukázat'lepöí Zivot, by mali
byt'v centre mesta v budove banky. A vôbec si nemyslí, Ze naði obðania preto platia
dane, aby mestská polícia prevychovávala tfchto hostí. Myslím si, 2e mnoho
priestupkov nie je zaevidovanfch tieZ poöúva od oböanov niektoré veci. Nemusia byt'
trestnfm öinom, ale znepríjemñujú Zivot na5im oböanom v centre mesta a trvám na
svojom názore.
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Patrik Kupec

- Úplne s Vami súhlasím, ale na druhej strane by som bol rád, ak by ste mali nejaké
vedomosti o incidentoch, keby sa k nám dostali. Hliadky nemôZu byt'vðade.

Peter Paðka

- Ja som poZiadal náöelníka MsP, aby spoöítal kol'ko by nás stálo vytvorenie d,alðej
hliadky pre prípad,2eby sme sa necítiliv bezpeöí. Táto sura je blízkó 200tis.€ roöne.
Tieto financie na rok 2017 uröite nenájdeme v rozpoöte mesta. Nie som úplne
komfortne s tym, 2e máme takúto ubytovñu v centre mesta. Budeme to rie5it', rieöime
to. NehádZme vðetkiich do jedného vreca.

Mgr. László Benkovics

- Pán primátor Vy sa necítite komfortne, ale podpísali ste turistickú ubytovñu.
- Hovoríte, 2e ich správanie sa nevymyká od správania tfch ostatnfch. Skúste íst'do
Tesca, Kauflandu vystávajú pred obchodmi, pokrikujú, pískajú na mladé mamiöky,
vyslovujú nevhodné poznámky. Toto je pre násho oböana znepokojujúce.

Patrik Kupec

- Vnímam to v nákupnlich strediskách. Tento problém je danf vðak úplne niekde inde
a dlhöie. Toto tu mi nevyrieðime. Bezpeönost' je naöou prioritou

PaedDr. Peter Õernf

- Dúfam, 2e vytvorenie d'alðej hliadky mestskej polície je brané ako vtip.- Nás oböanov nemôZe ubezpeöit' nejaká klesajúca tendencia priestupkov alebo
trestn¡ich öinov. ldeálny stav je ten, aby tu nebolo niö. Skutoöne tie posledné dva
mesiace sú kritické.
- P¡ita sa pána riaditel'a, öi aj ðtátna polícia plánuje vytvorit'pe5ie hliadky, ktoré sa budú
pohybovaf po meste a kontrolovat'. pri oc resco je stav naozflalarmujúci.

lng. Frantiðek Gaulieder

- statutár mesta povedal, ze títo l'udia pri5li za lepðím zivotom. Ale na druhej strane
svojim správaním strpöujú Zivot I'udom, ktorí tu sluðne Zijú a pracujú. Správajú sa tak,
ako k tejto mentalite prináleZí.
- K zviiðenému poötu hliadok len tol'ko, ak má na toto niekto prispiet', tak by to mati byt'
zamestnávatelia tiichto t. z. turistov resp. mali by prispiet'.
- P¡ita sa p. riaditel'a, öi sa robí nejaká preventívna öinnost' v tejto oblasti a öi je
zvliðená aj hliadková ðinnost'v t¡ichto lokalitách?

Patrik Kupec

- Öo sa tfka hliadok, samozrejme tie sú velené do tyich oblastí, kde je vysöí v¡iskyt
obyvatel'stva. Zv¡iöenie hliadok neprichádza do úvahy, nakol'ko rãr" problémy
s personálnym stavom. Víta hlásenia od oböanov, aby sa to mohlo d'alej rieðit,.
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Peter Paðka

-Vyzval som oböanov, aby na facebooku zbytoðne neðírili poplaðné neoverené správy.
Ak sú v5ak priamymi svedkami nejakej öinnosti, ktorá nie je v súlade so zákonom resp.
so zásadami sluðného spolunaäívania, aby tieto veci hlásili.

lng. Frantiðek Gaulieder

- V tejto oblasti je mentalita I'udí asi taká, 2e oznámim to na polícii a polícia niö
nevy5etrí alebo vystavím sa nebezpeðiu tomu prostrediu, na ktoré som dal túto
informáciu. Obðan nemá aZtaku vel'kú dôveru, Ze to bude mat'pozitívny a kladnf efekt.

Patrik Kupec

- MôZem Vás ubezpeöif, Ze o vöetkom, o öom vieme, to sa snaZíme vyðetrit'. Musíme
sa vöak drZat'trestného práva, trestného zákona. Vel'akrát jet'aíké preukázat'skutky.
- Na margo prevencie - úzko spolupracujeme s personálnymi agentúrami, máme
pravidelné stretnutia, vedú databázy l'udí, ktonich sem vozia a zamestnávajú. Máme
prehl'ad.

Mgr. Jozef Gál

- Mestská polícia vyuäíva kamerovf systém a ten sa snaZíme d'alej rozðírif na tizemí
náðho mesta. Piita sa pána riaditel'a, öi vyuZívajú tento mestskf systém a öi plánujú
vybudovaf svoj vlastnf systém?
- Bolo by úöinnejöie, keby hliadky ðtátnej polície boli peðie, hlavne v neskorðích
veöernich hodinách.

Patrik Kupec

- Öo sa tfka kamier sme v neustálom kontakte s mestskou políciou a vyuZívame
kamery v plnej miere.
- Öo sa tfka hliadok to je dobrá poznámka, tlaöím policajtov, aby vystúpili z auta, aby
boli videnía boli vonku.

Peter Závodskf

- Súhlasím s pánom riaditel'om, Ze asi nejakú mieru solidárnosti voöi t¡im I'ud'om by
sme mali mat', ale poZadujem toleranciu voði nám a náðmu mestu, naðím tradíciám.
Treba sa vedief zaölenit'a nerobif priestupkovú a trestnú öinnosf.
- Nesúhlasím s tfm, aby zamestnávatel'ské firmy mali zaplatit'tieto naviac náklady na
ochranu. PretoZe niekto t¡ichto robotníkov zlegalizoval ako turistov. Tu je ten problém,
2e mestskf úrad zlegalizoval robotnícku ubytovñu na turistickú ubytovñu s pln¡im
vedomím následkov. Toto sú následky Váðho rozhodnutia. Toto nepatrí do centra
mesta. Vðetci viete, kto sú títo I'udia, naöo sú tu a napriek tomu ste zlegalizovali
turistickú ubytovñu s plnfm vedomím. Dúfam, 2e ste si vedomí následkov, ktoré
páchate na oböanoch tohto mesta.
- Som za to, aby sa MsZ zaoberalo problematikou, my musíme pripravit' uznesenia
smerujúce k tomu, aby sme vytlaöili tieto ubytovne z centra mesta bud' na periférie
alebo úplne z mesta. T¡im by sa ul'ahöila práca mestskej i ðtátnej polície.
- Máme informácie zo spoloönosti Bysprav, 2e si tieto firmy prenajímajú byty, nosia
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tam poschodové postele a ubytovávajú vbytovfch domoch takyichto I'udí. 10% I'udí
v produktívnom veku sa im má prispôsobit'?

Peter Pa5ka

- Budem reagovat' lebo tu odznelo zopár nekorektnich informácií. Po prvé, nepovedal
som, Ze sa im máme prispôsobovaf. Aj my, ked'pracujeme vonku sme radi, ked'sa
k nám chovajú sluðne a opaöne. My urobíme stretnutia s agentúrami a budeme
apelovat'na nich. Dalöia vel'mi nekorektná informácia je,2e s plnfm vedomím toho, Ze
tam budú byivat' Srbi sme podpísali ubytovñu, to v Ziadnom prípade to tak nebolo.
Pokial' sú vöetky materiály v súlade so zákonom, ja nemám zákonnú moZnost'
nepodpísat'to. Tento proces na úrade netrval tliZdeñ ani dva. Ziadost' bola na Msú
podaná zaöiatkom roka 2016.

Mgr. Peter Kolek

- Ja som nezaregistroval anijeden podnet, kedy by sa naöi oböania nesprávali slu5ne
k tfmto I'ud'om. Podnetov v5ak z opaönej strany je niekol'ko.
- P¡ita sa pána okresného riaditel'a, ði stav ötátnej polície v meste Galanta je
poddimenzovany? Ak áno, tak na akej úrovni?

Patrik Kupec

-. MôZem to otvorene povedat' v súöasnosti máme asi mínus 30 policajtov, ale to je
z celého okresu toto je celoslovenskf problém. Práca policajtov je nároöná.

Peter Paõka

- Musím povedat', Ze pomaly sa dáva MsÚ za vinu, 2e sem nosí zahraniön¡ich
pracovníkov, nie je to tak. Zahraniönfch pracovníkov sem nosia pracovné agentúry.

lng. Frantiðek Gaulieder

- Faktická poznámka, öi ðtatutár mesta musel, nemusel podpisovaf súhlas na zriadenie
tejto ubytovne. Statutár mesta nemusí, môZe. Statutár mesta má obhajovaf záujmy
obyvatel'ov, tak by mal pochopit' jednu vec, 2e touto ubytovñou sa zníäila kvalita
v blízkom okolí. Statutár mesta nemusel podpísaf z tohto dôvodu súhlas na zriadenie
a prevádzkovanie takejto ubytovne. To potvrdí vedl'a Vás sediaci právnik Mgr.
Miroslav Psota, prednosta úradu.

Peter Paöka

- Pán Gaulieder,Vyvyznamnfm spôsobom zniäujete kvalitu Zivota I'udí. Ja si plním
svoje povinnosti podl'a zákona. Na Ziadosti nebolo napísané, 2e sajedná o turistickú
ubytovñu pre Srbov. Z¡adosf spíñala vöetky kritériá, nebola iná moZnost.

MVDr. Gábor Pallya

- Má poznatok, svoju skúsenost' z Kauflandu, kde sa vytvárajú skupiny tfchto I'udí.
Najhor5ie je to medzi 16,00 a 17,00hod., pretoZe autobusy ich cielene vozia na
parkovisko a v tomto öase je tam katastrofálny stav. Keby sa parkovaniu autobusov
zamedzilo, stav by tam nebol takf vypuklf. Apeloval na ðtátnu aj mestskú políciu.
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Patrik Kupec

- Je to dobrli postreh. BohuZial' momentálne tam nie je zákazvjazdu pre autobusy.
Poprípade je moZné to dopravne zmenif alebo vstúpit'do jednania s pracovnyimi
agentúrami.

Peter Paðka

- Pod'akoval riaditel'ovi ORPZ v Galante za jeho venovany öas pri príprave tejto správy
- Poprosil o zaslanie ðtatistickfch údajov.

Patrik Kupec

- Pod'akoval za pozvanie a kedykol'vek bude potrebné je k dispozícii.

Peter Paðka

- preöítajte prosím návrh uznesenia

Mgr. Peter Kolek

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante

berie na vedomie bez pripomienok lnformatívnu správu o kriminalite v meste
Galanta.

Hlasovanie Prítomní: 13
Za: 13
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paðka

- Óalöím bodom sú interpelácie, prosím aby ste v tomto bode vystúpili s otázkami,
ktonimi sa na Vás obracajú obyvatelia a nie sú predmetom rokovania MsZ.

Bodð.3-lnte ie poslancov

Mgr. Jozef Gál

- Pftajú sa ho obyvatelia na Revoluönej Stvrti - obytné domy od OC Billa aZ po ZS
SNP - aj \4iskové budovy oproti polícii atränici, Zije tam pribliZne 1/6 vöetkfm
obyvatel'ov mesta ide o rieðenie kontajnerového státia. Tento problém sa uZ rieðil. Ako
d'aleko sme doöli, plány boli hotové, peniaze schválené, ohrady sa mali vybudovat'
okolo vel'kokapacitnfch kontajnerov. Cudzí I'udia tam z automobilov vyhadzujú smeti,
oböania vyberajú smeti z kontajnerov a rozhadzuiú smeti po okolí. Je potrebné rie5it'
tento problém. Kolega Marsall odprezentoval rieðenie tohto problému v Seredi öi
v Trnave. Je to aj náð mestsk¡i problém.
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lng. Zuzana Kopasová - prebehla asi mylná informácia, ale peniaze na vybudovanie
kontajnerovfch státi neboli schválené v tomto roku. V návrhu rozpoötu na rok 2017 sú
vyölenené nejaké financie. Sú hotové projektové dokumentácie a sú na to vydané
povolenia.

Peter Paðka - prebehla aj projektová príprava.Ziada aj k tomu nieöo povedat'.

lng. Zuzana Kopasová - Bola vypracovaná projektová dokumentácia na Revoluönej
ðtvrti ku kaZdému kontajnerovému státiu od Billy a2po 5kolu, ide o 5-6 kontajneroqich
státi. Na to je vydané aj povolenie a podl'a toho je navrhnutf aj rozpoöet pre budúci
rok.

Zodpovedané na MsZ

PhDr. Marta Vajdová

Bola oslovená majitel'mi pozemkov v katastrálnom území Hody, konkrétne Hody-
vfchod. V roku 2014 interpelovala spriechodnenie nepriechodného Zelezniöného
priecestie, Vzhl'adom k tomu, 2e sa tam stalo a¡ Zelezniöné neöt'astie, kedy bolo
Zelezniö. priecestie nepriechodnê,zaöala sa tam v¡istavba Hody-vyichod. Bolo jejvtedy
povedané, Ze pol'nohospodárom nebude znemoZnené tadial' prechádzat' k svojim
pozemkom . Teraz je tam znaóka zákaz odboöenia vl'avo a nemyslí si, Ze by bolo
vhodné, aby pol'nohospodári museli obchádzat'celú Galantu, aby sa dostali k svojim
pozemkom. Ako budeme postupovaf v tomto smere. Nie je tam jeden pol'nohospodár,
ale je tam viac majitel'ov, ktorí obhospodarujú svoje pozemky.

lng. Zuzana Kopasová - ORM oslovilo Zeleznice SR s poZiadavkou na obnovu tohto
priechodu, s t¡7m, 2e nám túto poZiadavku zamietli. Oni nevidia potrebu tento priechod
ztiad'ovat', aj ked'v minulosti bol uZ zriadeny, ale bol zruöenf. Öo sa t¡ika odboöenia
do obytnej zóny Hody - vfchod, kedZe je tam dopravná znaöka zákaz odboöenia
predpokladá, 2e polomer zatáöania zo smeru od Hodov nie je vhodnli do samotnej
obytnej zóny, ale môZu to preverif.

Z: lng. Zuzana Kopasová

PhDr. Marta Vajdová: faktická - a môZu tade pol'nohospodári prechádzaf.

lng.Zuzana Kopasová: prechádzat' môZu, ale predpokladá, 2ezdruhého smeru
ked' je tam zákaz odboðenia.

PhDr. Marta Vajdová: A nebude im znemoZnené prechádzat'tadial', ked'bude
v¡istavba dokonöená? Bude tam nejaká cesta kadial'budú môct' prechádzat'?

lng. Zuzana Kopasová: jednoznaöne áno.

PhDr. Marta Vajdová: prosí, aby sa uZ neopakovalo také nedorozumenie, ide
o Ziadost' od dôchodcov z Hodov, aby nebolo p. Ge5kovej znemoZnené chodit' na
stretnutia s dôchodcami, kedZe iölo o jubilujúcich dôchodcov.

Peter Paõka: iðlo o hlboké nedorozumenie, nebol pozvany ani on. Neðlo o zákaz
úöasti vedúcej prísluöného oddelenia.

PhDr. Marta Vajdová: faktická - nebol ste pozvan¡i, lebo nie ja som pozfvala. Ked'
pozlva oböiansky vfbor tak vðetci predstavitelia mesta sú pozvaní. Bola to oslava
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jubilantov, kde ich bolo desat', bola pozvaná len ona a p. Gesková, nakol'ko s p,
Geðkovou sa nestrefli od jej nástupu do funkcie.

Zodpovedané na MsZ
Mgr. László Biró

- spolupráca mesta soböianskym zdru1enÍm PRo GALANTA - vjúni 2015 sa
z iniciatívy komisie obchodu, sluZieb...uskutoönilo stretnutie sOZ, ktoré malo za ciel,
znovu naötartovanie spolupráce mesta s t¡imto zdruaením Vy ste sa vtedy postavili
k tejto iniciatíve pozitívne. Chce sa splitat' v akom ðtádiú je v súöasnosti táto
spolupráca, kol'ko stretnutí sa uskutoönilo od vtedy s vedením tohto OZ aako vidí
primátor budúcnost' tejto spolupráce.

- Druhá interpelácia sa tfka dopravnej situácie na ul. Hlavnej. Novf reZim uZ funguje
naplno. Pripomienkovali ho postanci aj oböania. Uskutoönilo éa r tejto problemat¡rã ã;
verejné stretnutíe s oböanmi. Názor väööiny bol, 2e súöasn¡i stav obsahuje a pozitívné
aj negatívne prvky. Negatívne sa t¡ikajú najmä bezpeönosti a plynulosti premã"fv. e"
viacerí pripomienkovali bolo hlavne zru5enie odboöovacích pruhov pri kostole a pri
reðtaurácii Merkúre a druhf problém je st'aZen¡i prechod chodcov cez priechody
z dôvodu nedostatoönej viditel'nosti. Problém sa net¡ika len chodcov, ale aj motoristov,
ktorí v poslednom momente zaregistrujú chodca, nakol'ko zakreslené parkoviská sú
vel'mi blízko k priechodom. Otázka znie, öi mesto plánuje zosumarizovat' pripomienky
oböanov a prijaf k danej veci nápravné opatrenia. Ak áno, kedy?

Peter Paðka: öo sa tlika spolupráce s OZ PRO Galanta od júna 2O1s neprebehlo
Ziadne stretnutie. Komunikujeme s podnikatel'miindividuálne, kt,orí majú záujem.Snád,
prikroöíme aj ku komunikácii s pRo Galantou ako takou.

Zodpovedané na MsZ

Peter Paëka - k dopravnej situácii na ul. Hlavnej, nebezpeöné prvky, je to vel'k1i
grojekt, potrebuje svoj öas. Berieme do úvahy vðetky pripomienky, pracujeme s nimi.
Co sa t¡ika odboöovacích pruhov, nezru5ili sme ich preto lebo sa urobil riadny
monitoring dopravy a na základe vlisledkov tohto monitoringu a prepoötov, doðii
dopravní inZinieri k záveru, Ze nie sú nevyhnutné, aby tam boli. Þokial' sa jedná
o viditel'nost' chodcov pokraöujeme v tvorbe celej zóny. prikroöili sme k tomu, Ze
niektoré parkovacie miesta budú prefarbené do formy zebry, aby sa tam parkovat,
nedalo. Toto vðetko sa e5te pripravuje. Momentálne öakám" n" .poloönost,, ktorá nám
vyfréz$e staré pruhy, ktoré boli na ceste. Zatial'sa im nepodarito nastúpit', nakol,ko
eðte nedokonöili zákazky v inyich mestách. Podl'a dohody oöakávame ako sa bude
situácia vyvíjat'a k d'alðím zmenám by sme prikroöili aZ najar, v zime zásadné zmeny
nebudeme robif. Zopakuje zopár parkovacích miest sa pri prechodoch zruðí, aby bolá
zlepöená viditel'nost'. To je dôleZité. Oöakávam kedy ukonöíme projekt iepðej
viditel'nosti na prechodoch, hlavne na Hlavnej ul. je vel'k1i problém, iieto prechody
musia byt'nasvietené. Nielen staré existujúce, ale aj novf, kton¡ sr" tam pridali.

Zodpovedané na MsZ
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Mgr. Andrej Tábori

- Kedy bude prebiehat' jesenná deratizácia, a kedy, v akom öase sa to dotkne
prímestskiich öastí, roznáðanie balíökov?

lng. Zuzana Kopasová: vyðla vyzva, prebieha v zmysle VZN od 15. októbra do 15.
novembra. Firma uZ nastúpila. Priebe2ne obchádza verejné priestranstvá aj
prímestské öasti, kde budú rozdávat' jed. Budú dostávat informácie, kde sa
nachádzajú. lndividuálne iðli aj vyzvy vðetkfm podnikatel'skfm subjektom na území
mesta na vykonanie deratizácie.

Zodpovedané na MsZ

- Pyta sa asi uZ 3 x kedy príde k náprave webstránky mesta? Myslí tfm jednoduchðí
prístup k jednotlivfm organizáciám, informáciám. Je to prílið komplikované. l-udia
vyðöieho veku majú problém sa tam preklikat'k tomu, öo by chceli.

Lucia Galambosová: bolo schválen¡ich 6000 EUR na webstránku, pracujeme na tom,
na budúci tfZdeñ máme prvé stretnutie k webstránke, máme nejaké predstavy. Myslí,
Ze koncom roka by uZ mala byf v poriadku. Vie o tom, Ze viacerí majú problém
s webstránkou nielen staröí oböania.

vedané na MsZ

Mgr. Zsolt Barczi

- k bezpeönostnim priechodom - dost aktívne pracoval na tom, aby boli bezpeðnostné
prechody vybudované, aby sa dostali financie na ne do rozpoötu. Viac krát interpeloval
kedy budú zriadené. Pán primátor spomínal,2e öaká kyim bude projekt vyhodnotenf.
Nemusíme öakat k¡im bude projekt vyhodnotenf, nakol'ko máme schválené finanöné
prostriedky,2x nav¡iöené finanöné prostriedky. Na kaZdom zastupitel'stve sa informuje
kde sme, ako sme na tom. Naposledy dostal informáciu, Ze bolo ukonöené v¡iberové
konanie, kde bol vybratii a¡ vítaz. Mali sa dotiahnut' posledné záleZitosti s vít'azom.
Nepr'tjemne ho prekvapila informácia, nakol'ko dúfal, 2e pri kostole bude prvli zriadenf
inteligentn¡i bezpeönostnf priechod, ale pracovníöka ORM ho informovala, Ze asi
nebude tento priechod prvf, ale ako prvli bude potrebné osvetlit' novovzniknutf
priechod, o ktorom ani nevedel, 2e bude. Bolo by potrebné ho premal'ovat naspäf.
Myslí si, Ze by ani nemal byf. Pri Merkúre a pri kostole treba zaöat s prácou. Nevie na
öo öakáme. Dajme tam inteligentné prvky, led prvky, snímaöe, osvetlime to, intenzita
osvetlenia a potom poökajme na projekt, z toho osvetlime ten Váð prechod, ktorii sme
dali namal'ovat'.

Peter Paðka: lilozofia preöo prvy - novf priechod, s tym zaóat, je tá, 2e na ten vodiöi
nie sú zvyknutí, I'udia jazdia v Galante z pamäti.

lng. Zuzana Kopasová: môZe podat aktuálne informácie öo sa t¡ika verejného
obstarávania. Bolo ukonðené pred cca. 3 tfZdñami na zâklade vypracovanej projekt.
dokumentácie vrátane technického rieöenia bezpeönostnfch priechodov. S tfm, Ze
bolo vyhodnotenie, vílaz bol o 10000 EUR lacnejðí oproti ostatnlim ponukám. Mesto
ho vyzvalo mailom, aby si obhájil svoju cenu, nakol'ko nebudeme akceptovat'Ziadne
práce navyöe, aby nefakturoval dodatoÕne. Mali sme sedenie, dodávatel'sa dostavil
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zaöiatkom tohto tyådña. Prerokovávali sme jednotlivé veci lebo niektoré poloZky ani
nenacenil v rámci vyzvy, v rámci sútaZí, boli 0. Plitali sme sa ho na zá/rtlade öoho.
Obhájil si cenu tak, 2e navrhol úplne iné technické rieðenie ako bolo navrhnuté
v pôvodnom projekte, ktoni bol vypracovanii autorizovanou osobou. Teraz sa
dohadujeme öi pristúpime k tomuto technickému rieðeniu, ktoré je momentálne pre
mesto nevyhovujúce. Ale, predpokladá,2e v prvej polovici novembra sa uröite pristúpi
k realizâcä bezpeönostnfch priechodov pri kostole a Merkúre.

Peter PaËka: znovu sa boríme s verejnim obstarávaním, uZ od apríla.

Zodoovedané na MsZ

PaedDr. Peter Õern1i:

- K TsMG: öi sa budú öistif chodníky od lístia, pytajú sa ho na to oböianky mesta, aj
ked'zapröí, ömfka sa to, je to nebezpeöné. Nech sa na to nezabudne, treba to öistif.

- lng. Zelinka: priebeZne öistia chodníky. Musí uznat', Ze najskôr öistia centrum mesta
a postupne sa dostanú aj na sídliská. Na jednej strane je dobre, Ze máme vel'a
stromov v meste, ale na jeseñ to robí problémy. Musia ich öistit stále dookola. Robia
to priebeZne.

Zodpovedané na MsZ

-pod'akoval p. Slávikovej - ako Skola sa zúöastnili aktivity,, Po stopách
Esterházyovcov", mesto poskytlo finanöné prostriedky, bude to pre v5etky ðkoly, chce
povedat', 2e je to perfektná vec a odporúöa nech sa do konca ðkolského roka
vystriedajú vðetky ðkoly na uzemí mesta. Je to dobrá vec, Ze sa pomôZe Ziakom.
Nieöo si oni platili a na nieöo sa im prispelo. Bola to zmysluplnâ akcia, hodnotí za
komisiu ökolstva. Öakuje aj firme Samsung za poskytnutie autobusu.

Peter Záuodski¡

- k lng. Kopasovej- pyta sa na obytnú zónu Kolónia, na spoloönom stretnutí
s oböanmi z tejto lokality spomínala , 2e je moZnosf vymedzit öasovli priestor
víkendu, kedy oböania nebudú pokutovaní zato,2e vyuZívajú vonkajðí priestor na
parkovanie a v priebehu tyådin, aby sme zabezpeöili priechod pre záchranné
vozidlá, vozidlá TsMG, prípadné inich zloåiek, ostali by pravidlá ako v obytnej zone.
Oböania nemajú spätnú ði to uZ je zavedené, bude zavedené, kedy to bude
zavedené. Pyta sa v akom stave to je.

lng. Zuzana Kopasová: öo sa t¡ika obytnej zóny a öasového obmedzenia, situáciu
konzultujú s Okresnfm dopravnyim inðpektorátom. Následne dodatoöne na základe
dohody bude znaöenie doplnené.

Zodpovedané na MsZ

- k detskému ihrisku na Kolónii: ako sme spomínali na spoloönfch stretnutiach so
zástupcami z MsÚ. V nasledujúcom mesiaci budeme organizovaf prípravu rozpoötu
na rok 2017. P¡7ta sa na plánovanie detského ihriska, öi uZ máme vytypovanú lokalitu,
öi sme uZ absolvovali stretnutia s developermi, v akom stave je príprava detského
ihriska pre Kolóniu.
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- Posledná poznámka je reakcia na inteligentné priechody pre chodcov, MsZ vyölenilo
financie na konkrétne priechody pre chodcov a to pri kostole, pri poðte a pri Merkúre.
Akákol'vek filozofia je neprípustná a rovná sa neplneniu uznesenia MsZ. Takáto
filozofia zamföl'ania sa mala zvolit pri schval'ovaníturistickej ubytovne v centre mesta
a nie pri neplnení uznesení MsZ.

Peter Paöka - k detskému ihrisku - v súöasnosti dokonðujeme analyzu celej Kolónie,
ako sa realizovala, ako boli stavebné povolenia, ako boli kolaudaöné povolenia, aby
sme vedeli öo vöetko developer sl'úbil, k öomu sa písomn e zaviazal, aby sme vedeli öo
môZeme od neho eöte vymáhat. Ked' budeme mat' analyzu hotovú pozveme
developera na stretnutie, aby sme sa rozprávali o vðetkyich tyichto veciach, vrátane
detského ihriska, vrátane prechodu dozadu smerom k lesíku a pod.

- k uötipaönej poznámke p. Závodského o neplnení uznesenia by dal do pozornosti aj
neplnenie uznesenia zo strany poslanca Závodského napr. o tom ako nakladaf
s finanön¡imi prostriedkami tzv. presun peñazí medzi kapitolami. Toto neplníte Vy
osobne pokial'mije známe od septembra 2015.

Zodpovedané na MsZ

lng. Zoltân Horváth

- bolo spomínané stretnutie s oböanmi, verejné zhromaZdenie, pán prednosta to
nazval inak, ale on ho nazve verejné zhromaädenie oböanov. Chce prijat uznesenie,
nemá dnes chut'diskutovat'o tom öo je verejné zhromaZdenie, dost'dlho zvolávali, vie
vel'mi dobre öo to je. Najmä to, 2e ked' sa uskutoöní akékol'vek stretnutie poslancov
s oböanmi majú tam ,, namaðírovat' " v5etci vedúci pracovníci bez toho, 2e by im niekto
poslal alebo zakázal Minule to bolo úplne trapné. Povedal uZ svoj názor.Öakali sme
na odbornú prezentáciu, ale nikto to nemohol odprezentovat', lebo nikto tu nebol.
Potom to vysvetl'oval pán prednosta. Navrhuje uznesenie, 2e na kaäde verejné
zhromaådenie oböanov zabezpeöí prednosta úradu odbornfch pracovníkov ku ka1dej
prerokovávanej téme.

Mgr. Miroslav Psota: treba rozliðovat' zhromaädenie obyvatel'ov zvolanfch podl'a
zákona o obecnom zriadenía zvolanie obyvatel'ov mesta skupinou poslancov MsZ. Je
v tom zásadny rozdiel. Zhromaådenie obyvatel'ov obce na rieðenie vecí miestnych
a samosprávnych zvoláva mestské zastupitel'stvo svojim uznesením. Bol by rád keby
sa MsZ nabudúce odhodlalo k prijatiu takéhoto uznesenia a zvolalo zhromaZdenie
obyvatel'ov obce na prerokovanie konkrétnych vecí verejného záujmu. V tom prípade
zabezpeöí celli servis a zabezpeöí vöetkich odbornfch zamestnancov MsÚ Galanta.

lng. Frantiðek Gaulieder: faktická - k prednostovi - hovorili ste tu o verejnom
zhromaådení v intenciách zákona o obecnom zriadení. Toto verejné zhromaZdenie
bolo zvolané poslancami nie v intenciáchzákona o obecnom zriadení, tu iðlo o verejné
zhromaådenie, v preklade stretnutie s oböanmi, o tom je to celé. Preto navrhuje
kolegovi lng. Horváthovi, aby v uznesení nebolo verejné zhromaädenie, ale stretnutie,
s oböanmi, vyhneme sa tfm právnym vlkladom pána prednostu.

Mgr. Miroslav Psota: zákon o obecnom zriadení nepozná termín verejné
zhromaZdenie, ale zhromaZdenie obyvatel'ov mesta, ktoré zvolâva mestské
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zastupitel'stvo. Samospráva mesta sa vykonáva orgánmi mesta, na verejnom
zhromaZdení obyvatel'ov. Odporúöa prijatie uznesenia o kaZdom zhromaZdení
obyvatel'ov mesta, je v tom problém? V tom nemôZe byt'Ziaden problém.

lng. Zoltán Horváth - nebude sa viazaf na zákony, ale ak je akékol'vek stretnutie
oböanov k uröitej téme, ktoré zvolâva jeden, dvaja, öi skupina poslancov myslí si
je povinnost'ou kaZdého vedúceho pracovníka sem príst', minimálne vypoöut si názory
oböanov. VZdy to takto bolo. Prednosta na stretnutí bol, ale hned' povedal, Ze je tu ako
oböan a voliö. Pfta sa je toto normálne ak sa stretnutie uskutoöní v jednej budove
mestského úradu zasadajú poslanci s oböanmi o problematike, ktorá ich trápi alebo
netrápi a prednosta povie, Ze je tu ako oböan.

Mgr. Miroslav Psota: jasne povedal pokial'bude zhromaädenie obyvatel'ov zvolané
uznesením MsZ a dopredu budú dané prerokovávané témy, zabezpeöí servis
a odbornich zamestnancov, pokial'sú to stretnutia poslancov s obyvatel'mi na vopred
neurðené témy a je to vymena názorov medzi poslancami a obyvatel'mi, zaslúZia si aj
odbornízamestnanci, aby sa vedeli pripravit na takéto rokovania a vedelizodpovedat'
za poslancov, volenych zástupcov z öinnosti mestského úradu. Zhromaädenia
poslancov s obyvatel'mi sú na to, aby poslanci skladali úöty z öinnosti poslancov
obyvatel'om.

Peter Paðka: to stretnutie bolo nedôstojnym spôsobom zvolávané a tak to aj dopadlo.

MVDr. Gábor Pallya: lng. Horváth navrhuje prijat'uznesenie, aby nielen zastupitel'stvo
mohlo zvolat zhromaZdenie, ale 4 poslanci ked' zvolajú boli prítomní odborní
zamestnanci.

Mgr. László Biró: faktická - k prednostovi asi uniklo jeho pozornosti, Ze takéto
uznesenie je. Pred kaZdfm zastupitel'stvom je povinnosf zvolaf stretnutie s oböanmi.
Nesúhlasí, Ze nedôstojne bolo zvolané, nakol'ko tyiZdeñ pred tim kontaktoval
zástupkyñu prednostu p. Galambosovú, ktorá mu sl'úbila zabezpeöit'odborni v¡iklad.
V ten deñ volal s primátorom mesta, ktonf mu taktieZ potvrdil, Ze bude odborn¡i v¡iklad
zabezpeöenf. Je kaZdému jedno ako bude stretnutie pomenované. Nazvaf sa to môZe
ako chcete, ale treba to zvolat'. Primátora zaujrmala len jedna skutoönost', kto bude
toto stretnutie viesf. Bola to primátorova prvát otázka, kto to bude viest'. Odpovedal
som, Ze poslanec, nakol'ko stretnutie bolo zvolané poslancami. Odpovedal ste, Ze
v tom prípade môZeme íst diskutovat na ulicu s oböanmi, povedali ste to do telefónu.
lnformoval o tom hned' jedného poslanca.

Peter Pa5ka: klamete

Mgr. László Biró: nie zavádzate.

MUDr. Ervin Chomöa: faktická - stretnutie poslancov bolo zvolané skupinou
poslancov, on o tom ani nevedel, preto sa ho ani nezúöastnil.

Mgr. Peter Kolek:'on je ten poslanec, ktorého oslovil Mgr. Biró. Jeho oslovili, aby toto
stretnutie viedol, prijal to, nakol'ko to povaZoval za povinnosf, kedZe to realizoval aj
v minulosti. Zároveñ ho Mgr. Biró informoval, Ze môZe byf s tfm problém, ked2e mu
primátor povedal, 2e ak to nebude viesf ðtatutár majú íst diskutovaf na ulicu.
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Peter Paëka: ked' som telefonoval s Mgr. Biróom, mal som telefón na hlasnf
odposluch. Boli sme pri tom traja. Neodzneli tam tieto slová. pod,me sa venovat,
rokovaniu.

lng. Frantiðek Gaulieder:

PoZiadali ho obyvatelia Sídl. Nová Doba, BD ö. 925, aby interpeloval - preverit,stav
chodníka okolo tejto obytnej budovy. Majú problém so zatekaním daZd,ovej vody,
ktorá im obmliva túto budovu.

Z: lng. Zuzana Kopasová
- k riaditel'ovi TsMG: obrátili sa na neho obyvatelia v súvislosti s vel'kim vfvozom
bioodpadu I'udovo nazyvaná ,,zelená streda" Posledn¡i termín na tento vlvozje g.11,
obrátili sa na neho obyvatelia s poZiadavkou realizovat' prostredníctvom TsMG
a umoZnif im eöte dva takéto vyvozy, pokial'to dovol'ujú moZnostifinanöné a kapacitné
TsMG. Posledn¡i v'fvoz smerovat' do l. dekády decem bra 2016.
- lng' Zelinka: musíto preverit'. Skutoöné náklady a moZnosti príspevku sa rozch ádzalu
uZ teraz na konci septembra. Musí to preverii nielen z hl'adiska financného, ale aj
kapacitného. Ak by to bolo , ze by k tomu pristúpili, bude to zverejnené.

Z= lng. Zoltán Zelinka
Mgr. Peter Kolek:

- k jeho neúðasti na ostatnom, pokraöujúcom zasadnutí MsZ, ktorú primátor mesta
oznaðil za neospravedlnenú by sa chcel vyjadrit'tol'ko, Ze nepatrí k póslancom, kto4iby sa vyh¡ibali zasadnutiam MsZ, o öom svedöí aj mail zo 4.10. 2016, v ktorom
informoval kolegov-poslancov ako aj primátora, 2e sa zasadnutia z rodinn¡ich dôvodov
nezúöastní' Napriek tomu primátor mesta oznaöiljeho úöast'ako neospravedlnenú.
Dúfa, 2e to primátor uvedie na pravú mieru, ked'2e sa riadne ospravedlnil a nebol
neospravedlnen¡i.

Peter Paëka: tieto slová môze potvrdif, pom¡ilil sa, mail dostal.

Zodpovedané na MsZ
- k ðtatútu GN - preöo opätovne uZ na druhom zasadnutí nie je zaraden! ako bod
rokovania ötatút GN, ðito s vydávaním GN myslíme váZne, öi doþyt obðanov po tomto
médiu myslíme váZne, alebo si z toho robíme ,, dobrl¡7 deñ,,.

Mgr. Miroslav Psota - k ðtatútu GN, odpovedal uZ minule öo bolo dôvodom
nepredloZenia na septembrové MsZ. Toto nie je plánované MsZ z toho dôvodu nebolopredloZené. NajbliZöie plánované MsZ je na konci novembra tam bude predloZené.
zaulímavi je posun vás pán poslanec ako predsedu komisie kultúry, ktorá iniciovala
krátenie rozpoðtu na galantské noviny. V mesiacijún zaslal komisii návrh Statútu GN,
vyjadrila, resp. nevyjadrila sa komisia az v mesiaói september. Zdrzanie nie je len na
strane mestského úradu. Na najbliZðie MsZ bude opätovne predloZeni aj s opätovn¡im
stanoviskom komisie legislatívno-právnej, s ktoqim sa velmì nestotoZÃil, aby obsahom
Õtatútu GN boli aj podmienky aj v¡iberového konania redaktora GN. podl'a jeho názoru
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by to nemalo byt' súöastou ðtatútu, ale skúsi sa zhostit' úlohy s tyTmto zadaním
NajbliZöie môZeme o tomto rokovat'a je nádej, Ze nájdeme spoloönú reö.

Zodpovedané na MsZ

- k vel'mi v'fznamnému vyiroöiu, ktoré ðaká na5e mesto budúci rok a je to 780 v¡iroöie
1. písomnej zmienky o meste Galanta. Pfta sa aké kroky plánuje mesto realizovaf
v súvislosti s tfmto vyroöím, öi uvaZuje s prípadn¡im finanön¡im krytím, ði dalo toto
krytie uZ do rozpoötu na pripomienkovanie finanönej komisie, öi sa chystajú pre I'udí
nejaké podujatie, kultúrneho õportového a iného charakteru. Öis¡toto podujatie uctíme
spolu s oböanmi tak ako sa má.

Peter Paðka: k vfroöiu 1. písomnejzmienky o Galante, máme ambíciu, aby sa v tomto
duchu niesol cel¡i rok 2017. Diskutujeme o tom aké akcie by mohli byf, prizveme
k tfmto diskusiám a1 vðetky kultúrne ustanovizne pôsobiace na území mesta,
samozrejme budeme radi ak sa do t¡ichto diskusií zapojí aj komisia kultúrna ako aj
ostatné komisie, ktonich sa tíeto veci tfkajú.

Zodpovedané na MsZ

- interpeláciakuZ dlho rieðenému Sídlisku JAS a jeho ihriska- po roku bolo zriadené
ihrisko na Sídl. JAS. Prezentoval fotodokumentáciu, aby vöetci poslanci videli öo
obnáða rekonðtrukcia za 15000,-EUR. Listy nebude hodnotit, verí, Ze TsMG sa
postarajú o ich odstránenie. Vznikli poðkodenia v súvislostis rekonðtrukciou, odlúpenf
múr. Na UNC to mlad¡i pán, ktoni sa správal ako pretekár odlúpil a ani sa neunúval,
aby to nahlásil alebo to rieðil, aby to dal do pôvodného stavu. S manZelkou to videl ako
sa tam premával po ihrisku, to bolo nieöo stra5né. Z 10 jestvujúcich hojdaðiek zostali
len 2, z toho jedna je pre malé deti a jedna pre väöðie deti. Toto je d'alðie poökodenie,
ktoré mohlo byt' za tú sumu opravené. Hracia plocha, ktorá slúZi na futbal, hokej je
osadením tfchto laviöiek a smetnfch nádob absolútne nefunköná. Boli sa tam pozriet'
poöas realizácie, konkrétne s pánom Bartekom, ktoni mu sl'úbil, 2e je to pravda
a zreime sa na to nemyslelo, dve hojdaöky oproti desiatim je málo a firma osadí d'alðie
dve. Nevie öi sa tak udeje alebo nie. Predseda finanönej komisíe deklaroval,2e takiito
stav je neakceptovatel'ny a budú vyðlenené finanöné prostriedky na
dorekonötruovanie takto zle zrealizovaného ihriska. K atrakciám ktoré sú tam - je tam
jeden domðek, do ktorého sa dá dostat' len tak, Ze je tam naklonená ploöina s lanom,
menðie deti sa tam nevedia dostaf, rodiöia ich tam musia vyloZit', nie je moZné sa do
tejto atrakcie dostaf. Dajme to do poriadku.

lng. Zuzana Kopasová - k detskému hrisku: je tam vynechany priestor na osadenie
d'alðej hojdaöky. Öo sa tfka pôvodného poötu I + 2,8 kusov nebolo v súlade s normou,
neboli bezpeöné pre deti. Následne bude náhrada, namiesto 8 budú 4 hojdaöky, ktoré
budú bezpeöné a budú v súlade s normami. Öo sa tfka osadenia laviöiek do hracej
plochy, resp. pod basketbalovf kôð, ORM nemalo vedomost', Ze sa tam hrá aj hokejball
atd'. Ked'sa bude osádzat'ten d'alðí prvok tie hojdaöky, tak laviöky budú preloZené na
vhodné miesto, kde nebudú zabraítovaf det'om v hraní na hracej ploche.
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- k dopravnej znaöke na Sídl. JAS - vel'mi neðtastne osadené znaöky parkovania na
pozemku mesta. Ked' sa na jar zaö,alo s provizórnym parkoviskom upozorñovat som
na to a bolo mi povedané,2e tieto parkovacie miesta sú len dovtedy, k¡im spoloönosf
TlMl - INTO bude vykonávat rekonötrukciu svojich priestorov, aby ich stroje
a automobily tam mohli parkovat'. Doöasné znaöky zmizli, chvíl'u bolo vðetko v
poriadku aaZ vöera boli na mestskom pozemku osadené znaóky, ktoré zabrañujú
obyvatel'om tamojðieho sídliska parkovat' na tiichto miestach v öase od 8,00-17,00
hod. a sú vyhradené pre túto spoloönost. Bude äiadat'k tomu prijatie uznesenia, aby
boli tieto znaóky odstránené. A aby mohli obyvatelia parkovat na tlichto miestach.

lng. Zuzana Kopasová: podl'a jej vedomia ORM nevydalo uröenie dopravného
znaðenia, na osadenie takej dopravnej znaöky, ktorá bola na fotografii. Komplexná
projektová dokumentácia je k dispozícii na oddelení stavebného poriadku, treba doñ
nahliadnuf, následne uvidíme aká bola poZiadavka mesta. Oddelenie vyZadovalo
vyhradené parkovanie pre prevádzku TlMl-lNTO, ked'Ze toto nebolo zabezpeöené.
Zatial' Tl M I -l NTO nepoZiad a lo o ko laudáciu novej prevádzky.

Z: lng.Zuzana Kopasová, Mgr. Edita Pintérová

- Oslovili ho rodiöia detí zo ZS Gejzu Dusíka - 18. októbra boli zverejnené na sociálnej
sieti na oficiálnej stránke primátora mesta fotky viacen¡ich detí, tyich detí, ktonich rodiöia
musia vådy na zaöiatku Skolského roka podpisovat súhlas riaditel'ovi s aklimkol'vek
zverejnením fotografiítiichto detí na ktoromkol'vek médiu ökoly. Na to prebehne jedna
vel'mi zâsadná fotodokumentácia, kde sú bez súhlasu rodiöov zverejnené fotografie
detí aj tlich, ktonich rodiöia nedali súhlas na zverejnenie fotografií alebo si to neprajú,
aby bolifotografie ich detízverejnené na sociálnych siet'ach. Na sociálne siete nemajú
prístup len civilizované osoby, ale aj rôzne zvrátenê osoby, pedofili a pod. Niektorí
rodiöia nemajú ani vlastné profily, nezverejñujú si ani vlastné deti a objavia sa zrazu
na stránke ðtatutára mesta. V mene rodiöov Ziada primátora mesta, aby spravil vöetky
potrebné kroky a fotografie tfchto detísi zo svojho profilu odstránil. Rodiöia tlchto detí
si to neZelajú.

Peter Paðka: k zverejneniu fotografiídetík akcii Európsky deñ rodiðov a ðkôl poprosím
Vás o zoznam rodiöov, ktorí mali viihrady, aby sme rozhodli, ktoré fotky nechat'a ktoré
nie, vo vöeobecnosti sa rodiöia teöia ked' sú fotky ich detí v taklichto chvíl'ach
zverejnené. Nemal vedomost'o tom, 2e je to v rozpore so zákonom, samozrejme dá
to do poriadku.

Zodpovedané na MsZ

- Dña 17. októbra zvolali poslanci mesta stretnutie s oböanmi. Následne na druh¡i deñ
dña 18. októbra bola na oficiálnej stránke primátora mesta na sociálnej sieti zverejnená
karikatúra zosmieðñujúca oböana mesta, ktoni sa tohto stretnutia zúðastnil a kriticky,
ale vel'mi sluðne reagoval na postupy vedenia mesta. Karikatúra bola zrgme
odpoved'ou na vystúpenie tohto obðana azrejme mala slúZit'ako vfstraha pre prípadné
d'alðie kritické ohlasy na verejnlich stretnutiach, ktoré chcú poslanci zvolávat' uZ
pravidelne. Znamená to, 2e ak budete oböania kritickí voöi mestu öakajte, Ze budete
vystavení formou karikatúr zosmieöñovaniu na sociálnej sieti. Nehovorí len za seba,
ale za vðetkfch poslancov lebo cítia potrebu na takéto nevhodné prejavy ðtatutára
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mesta poukázat', cítia 2e je naöou povinnost'ou ako poslancov zastat sa takto
zosmieöneného oböana mesta, musia poukázat' na fakt, 2e Ziaden zo zvolenlích
oböanov mesta nemá právo uráZat', zosmieðñovaf ani parodovat' ani jedného
z oböanov mesta. Oböan má právo vyjadrit' akyikolVek postoj nech by bol akokol'vek
kriticki voöi ktorémukolVek zvolenému zástupcovi mesta öi uZ primátorovi mesta alebo
poslancom. Ak dopustíme ako poslanci, 2e oficiálna stránka primátora mesta na
sociálnej sieti bude miestom na uráZanie oböanov a neohradíme sa voöi tomu,
nemáme v t¡ichto laviciach öo hl'adaf. Cítime, Ze primátor ako aj poslanci sú povinní
zniest uröitú kritiku obÕana nech by bola akákolVek. Máme za to, 2e prâve ðtatutár
mesta má byt' prvkom, ktonf oböanov spája a nie rozdel'uje. Preto ta Ziadame pán
primátor spolu s ostatn¡imi poslancami, aby si prehodnotil Zial' stále aktuálne
zverejnenie tejto zosmieöñujúcej'karikatúry na oficiálnej stránke na sociálnej sieti
a stiaholju z nej. Zároveñ ti pán primátor dávame otázku öi si myslíð, 2e takéto prejavy
sú hodné tvojho postu a öi neuvaZujeö, 2e sa tomuto oböanovi za zosmieönenie
chlapsky ospravedlníð, tobôZ ak je t¡?m oböanom Zena.

Peter PaËka: ku karikatúre, ktorá bola zverejnená aj na jeho profile, jednalo sa
o karikatúre poslanca Gauliedera, nemal vedomost', 2e by tam bola karikatúra aj
niekoho iného. Následne sa k autorstvu priznal anonymnf profil Ondrej Pravda. Na
karikatúre je zverejnené aj auto primátora aj jeho tvár. Videl len fotku malého milého
dievöatka, aZ neskôr sa dozvedel,2e ide o jednu oböianku. S t¡im, Ze s jej vfrokmivoöi
mojej osobe sa uZ zaoberaju moji právnici, poradí sa s nimi öi je vhodné to odstránit'
alebo to nechaf. Nebráni sa tomu, aby postupoval tak ako sa sluðí a patrí. Nemal
úmysel poökodit'niekoho. Níe je autorom karikatúry.

Zodpovedané na MsZ

Mgr. Peter Kolek: faktická - nemá vedomost'o tom, 2eby akékolVek krátenie rozpoötu
GN komisia kultúry odsúhlasila. Komisia dávala vZdy len pripomienky, za ktorlich je
ochotná podporit' vydávanie GN. Vöetky pripomienky smerovali k transparentnosti
tohto média, nakol'ko bolo öasto zneuíivané. To znamená transparentné vfberové
konanie na öéfredaktora, opätovné kreovanie redakönej rady, transparentné v¡iberové
konanie na dodávatel'a tlaöe atd', ale Ziadne neboli v neprospech tohto média.
Pripomienky priðli v septembri kedZe v júli a v auguste komisia kultúry nezasadá,
mohla dat'pripomienky iba v najbliZ5om moZnom zasadacom termíne. Napriek tomu,
Ze sme odporuöili predloZit'na rokovanie MsZ uZ druh¡i krát tu ötatút predloZenyi nie je.
K osadeniu znaöky - k vedúcej ORM, Vy nemáte vedomost'o tom, Ze je tam táznaöka
osadená? Ale niekto to odsúhlasit'musel, v opaönom prípade tam tá znaöka nemá öo
robit. Öo sa tyka zoznamu rodiöov, ktorí mu to povedali úprimne povie, tí rodiöia sa
boja kvôli konzekvenciám v ðkole povedaf mená, öiZe takiito oficiálny zoznam nebude,
2e sa rodiö ohradí oficiálne. Treba to premysliet' a treba konat inak ústretovo. Ku
karikatúre primátorova odpoved' je úsmevná, jasne je tam jedna oböianka, ktorá sa
zúöastnila na zasadnutí a je karikaturovaná za svoje vyjadrenia. Do niöoho sme Vás
netlaöili, len sme sa spftali öi to povaZujete za öt'astné a öi sa neplánujete
ospravedlnenie tejto osobe.

Peter Paëka: öo sa tiika tejto osoby, môZem zverejnit' jej vyjadrenia na moju adresu
a nech si I'udia urobia obraz, moZno mi dajú za pravdu , 2e to majú rie5if právnici.
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lng. Frantiëek Gaulieder: hovoríte o tej osobe, je to oböianka tohto mesta, ktorá
riadne platídane a vedie sluðn¡i Zivot v tomto meste a nie je verejnyim öinitel'om a nie
je volenim zástupcom. Hovoríte, 2e táto oböianska nemala niö spoloöné pri svojej
odpovedi na poslednom MsZ v öasti pripomienky a podnety, ked'ste jej zobrali hlas.
Volala sa Jana Procházková, rodená Stojanová. Chcela vystúpit'a dopovedat'kauzu,
ktorej sa primátor osobne zúöastnil. To znamená,2e to bola problematika samosprávy
a nebol to vedl'ajðí produkt, ktoni by si sama vymyslela. Boli to podnety k öinnosti
samosprávy a preto táto pani má kedykol'vek právo vystúpit' a hovorit' na MsZ
k otázkam tlikajúcich sa Zivota v tomto meste. A kedykol'vek vðetci oböania budú mat'
právo hovorit'k otázkam Zivota v meste.

Peter Paõka: celá vec sa zvrhávala k diskusii medzi oböanmi, on diskusiu ukonöiltak,
Ze ich pozyva vydiskutovat'si to na inom fóre a nie na zasadnutí MsZ. Nie je autorom
karikatúry a verejne vyhlasuje, Ze nepozná autora karikatúry.

Mgr.László Benkovics: kzoznamu rodiöov prísluðnf zákon vyZaduje od riaditel'ov
mat' takfto zoznam, netreba prosit', treba íst na ökolu a vyZiadaf si to. KaZdi riaditel'
má povinnosf vyZiadat'si od rodiöov súhlas na zverejñovanie fotografií kdekot'vek.

MUDr. Ervin Chomõa

- obyvatel'om mesta strpöuje Zivotzvieratko lienka áz¡skál Pita sa öo sa s tlm dá robif,
aby sa to nemnoZilo.

MVDr. Gábor Pallya: Lienka ázijská je vtomto roku premnoäená aZ na hranicu
katastrofy v celom stredoeurópskom regióne, ale nedoöítal sa ðo sa s t¡im dé^
podniknút'.

lng. Zoltán Zelinka: potvrdzuje slová hlavného kontrolóra. Odborne sa radí povysávaf
a nechaf spálit'.

Zod né na MsZ

Fridrich Psota:

- lnterpelácia k K..lng. Kopasovej: nakol'ko vapríli 15-ho sa mala zaöat'vlistavba
parkoviska na ul. Svermovej, ale zdôvodu uZ ra5enia stromov a hniezdenia vtáctva
bol tento proces preloZeni na jeseñ. Je tu 15. október öo bolo sl'úbené, 2e sa zaöne
s v¡istavbou. Je 1. november zatial'sa nezaöalo. Bolo by dobré ak by sme u4ichlili uZ
hotové projekty, vysúfaZené, aby sa tieto práce ukonöili a neodd'al'ovali to na zimné
mesiace.

lng. Zuzana Kopasová: pôvodne bolo plánované práce- rozðírenie parkoviska budú
realizované zuZ vysút'aZeného balíka na opravu komunikácií. ZiaItento rok sme uZ
vyöerpali tento limit, takZe bolo potrebné, konkrétne túto akciu, zvláðf obstarávaf.
Dne5nlim dñom je úöinná zmluva s dodávatel'om, ktoqi to vyhral. Zaöiatkom novembra
sa uskutoönívyirub drevín, na ktoré uZ bolo vydané rozhodnutie na vlirub na Svermovej
a následne sa zaöne s realizáciou.
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Peter Závodsk¡i:

- åiada jednoznaönú odpoved': existuje akfkol'vek vzt'ah medzi mestom Galanta
a spoloönosfou TlMl-lNTO, kton¡7 by legalizoval existenciu dopravného znaöenia
parkoviska?

Peter Paðka: odpovie rovnako ako lng. Kopasová, v tejto chvíli nevieme odpovedaf.

Peter Závodsk!: ale je tu prednosta, ktoni je o vðetkom uzrozumeny, je tu stavebny
úrad, sú tu odborní vedúci pracovníci, primátor nie je povinny o vöetkom vediet'. Bud'
si osadili znaðku bez súhlasu mesta alebo so súhlasom mesta.

Peter PaËka: nevieme niö o tom, 2eby tam bola nájomná zmluva.

Z: Mgr. lvan Szolga

Fridrich Psota: v apríli sa vysadilo na Severe min. 20 stromov, z nich 17 vyschlo.
V jeseni vysádzame náhradnú rnisadbu, ale zas brezy. Niekto koordinuje aké stromy
majú byt' v strede mesta, niekto riadi 2e tu majú byt' krásne zelené listnaté stromy,
farebné, kvitnúce, ktoré by oZivili sídliská? Kto vydal povolenie sadif brezy, niekto dá
najlacnejöí podradnli strom, ktorf niöí zdravia I'udí do stredu mesta.

lng.Zuzana Kopasová: vfsadba zelene na jar, bolito darované stromy od spoloönosti
LIDL. Vyschnuté stromy sa vymenia, majú to zmonitorované. Öo sa tfka vfsadby
brezy, myslíte na lokalitu v tesnej blízkosti TlMl-lNTO, bola vykonaná náhradná
v¡isadba, na základe rozhodnutia, ktorú poZiadalo spoloönost o vfrub. Z¡a[ investor to
s nami nekonzultoval a v rozhodnutí nemôZe mesto definovat', 2e aky presnyi druh
stromu investor vysadí, ale vZdy je tam poznámka, Ze pred tfm ako to niekde vysadia
musia to s oddelením konzultovaf, toto vöak neprebehlo.

Zodpovedané na MsZ

lng. Frantiðek Gaulieder: faktická k lng. Kopasovej v Zivote je to tak,
a v praktickom, Ze ak vysadíme stromy, treba sa o ne starat' aj polievaf nehovoriac
o hnojení.

- Pyta sa aj v súvislosti s dopravnym znaöením, vysadbou drevín a vðetkyim öo súvisí
s architektúrou mesta preöo mesto stále nemá u2 druhy rok architekta.

Mgr. Peter Kolek: faktická - pyta sa niekto nám daruje brezy a my ich tam vysadíme
napriek tomu, Ze je to zneöisfujúci strom, alergén a pod., mali by sme trochu zvaäovat'
prirodzené veci. Pokial'si pamätá mestskfm zastupitel'stvom bolo schválenfch 1000
EUR na vfsadbu zelene na Sídl JAS, dodnes to nebolo zrealizované, nevie öi sa
uznesenie plní öi nie.

lng. Zuzana Kopasová: öo sa tyika darovanfch drevín briez, nie je to správna
informácia. Nakol'ko stromy öo nám daroval LIDL sme si sadli a vy5pecifikovali sme
presnii druh drevín, brezy medzi nimi neboli. Brezy boli len tu na Sídl. JAS ateraz
povedala, Ze vykonávalTlMl-INTO náhradnú vfsadbu, ktorú s nami nekonzultoval. Õo
sa t¡ika toho, 2e boli alokované prostriedky na rnisadbu drevín na Sídl. JAS, pre5li si
kompletné sídlisko so záhradníkom, zmapovali si inZinierske siete a v tych lokalitách,
kde by bolo vhodné doplnit'vfsadbu drevín ako aj kríkov vedú inZinierske siete, preto
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tam nebolo moZné sadit stromy. Preto sme ich osadili, kedZe boli objednané, oproti
Sídl. JAS na Clementisoviich Sadoch.

MUDr. Ervin Ghomöa: faktická - chcel povedaf to öo Mgr. Kolek, plne s ním súhlasím.
Ked'uZ nemôZeme vo vyjadreniach presne uröit'presn¡i druh drevín, mohli by sme mat
skupinu drevín, travín a kríkov, ktoré sú silné alergény, breza patrí medzi najväöðie
alergény a tieto by sme mali zakâzat'v meste.

Peter Paðka: máme zoznam stromov, ktoré odporúõame vysádzaf lebo sú vhodné do
tohto podnebného typu ðo máme v Galante.

Mgr. Peter Kolek: to znamená, 2e spoloönosf TlMl-INTO realizovala nelegálnu
vysadbu stromov.

Peter Paéka: nie realizovala náhradnú viisadbu bez konzultácie s MsÚ

Mgr. Peter Kolek: ale tfm pádom nemáme prehl'ad öitadial'nevedú inZinierske siete
a pod. MôZeme to povaZovat za nelegálnu vfsadbu. Pfta sa öo plánuje mesto v tejto
veci d'alej robit'? A potom my sme schválili vfsadbu stromov na Sídl. JAS, nedajú sa
vysadif a my ich vysadíme bez upovedomenia poslancov alebo kohokolVek na
Clementisovfch Sadoch. Piitam sa je toto správne?

lng. Zuzana Kopasová: TlMl-INTO nás predbehlo 2 dni s rn¡isadbou. Nejedná sa
o nelegálnu v¡isadbu, samotná stavba mala vyt¡iöené vöetky inZinierske siete, lakäe
vedeli presne do ktonich miest môZu vysadit náhradnú vfsadbu. Náð návrh bol,
môZem Vám predloZif podklady ktoré sme odovzdávali záhradníkovi, kde má vysadif
stromy TlMI-INTO si tam dalo náhradnú v¡isadbu bez konzultácie s nami. Vfsadba na
Sídl. JAS je tak prehustená,2e záhradník nám neodporuöil, aby sme tam dosádzali
d'alðie stromy.

Fridrich Psota: mohli by ste mi poslat'na mail zoznam drevín, ktoré chcete vysádzat'
v meste.

Peter Paðka: prepoðle Vám to ORM

Z: lng. Zuzana Kopasová

Peter Paéka

- prosím návrhovú komisiu, aby predniesla dva návrhy uznesení

Mgr. Peter Kolek

- odiðiel p. Závodskii, ktoni si zaznamenal návrh uznesenia, tak by som poprosil p
Horvátha, aby to preöítal eðte raz

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante

odporúõa
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prednostovi mestského úradu zabezpeöif úöast'vedúcich odbornfch pracovníkov
MsÚ na stretnutiach poslancov s oböanmi mesta, ktoré zvolá minimálne
nadpoloviöná väö5ina poslancov MsZ.

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Mgr. Peter Kolek

- preöítal druhf návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante

schval'uje

odstránenie dopravného znaðenia vyhradzujúce parkovanie pre podnikatel'skf
subjekt TlMl INTO na sídlisku JAS.

T: do konca októbra 2016

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Bod ð. 4-Pri ienkv a oodnetv súvisiace s ðin u samosþravv

Ján Hrdlica - obðan

- Oböan mesta mu preposlal havarijn! stav kanalizaöného otvoru pri kotolni na sídlisku
SNP pri BD 995. Hrozí tam prepadnutie cesty. Osobne som to ohradil. Plita sa, öi to
niekto z mesta bol pozriet, taktieZ voda neodteká. Zároveñ upozornil na miestnu
komunikáciu na sídlisku SNP pred BD ö. 995, ktorá je v dezolátnom stave.

- Obrátil sa na riaditel'a TSMG, aby sa orezali stromy po celej ulici Hlavnej, ktoré sú
uZ vel'mi vel'ké a prerastajú do cesty.

808



lng. Zoltán Zelinka

- Orez stromov na ulici Hlavnej robíme 2x do roka. Druhy orez plánujeme robit'
v mesiaci november.

lng. Zuzana Kopasová

- Poklop pri kotolni evidujeme je to vo fáze rieöení. Chodníky a miestne komunikácie
v celom meste sú v dezolátnom stave. PriebeZne sa opravujú.

Stefan Knapp - obðan

- Poukázal na nízku úöast'poslancov a obyvatel'ov mesta a verejnom zasadnutí dña
17.10.2016.

- P¡ita sa preöo DD Patria nemá sanitné auto? Sestriöky tlaöia vozíkom stanfch,
nevládnych I'udí k lekárom.

Milan Biðan

- Multifunköné ihrisko v Hodoch je na zlom mieste a rozmerovo nezodpovedá
multifunkönému ihrisku uZ to tu bolo povedané. V blízkosti multifunköného ihriska boli
osadené dve betónové laviöky. Osadenie tlichto laviöiek je nebezpeöné na tomto
mieste, öím môZe dojst'k úrazom.

Mg. Zsolt Barczi

- Faktická - reaguje na podnet p. Biöana. Je pravdou, 2e sme sa bavili o ihrisku
v Hodoch aj na komisii Sportu. lhrisko je hotové treba ho vyuZívat', moZno staöí
posunúf laviöky.

Peter Paöka

- S tlimi laviökami uröite nieöo spravíme, pôjdeme sa tam s lng. Kopasovou pozriet'.

Mgr. Andrej Tábori

- Faktická - Je pravda, mali sme to na komisii, laviöky sa dajú dorieöit'.

Tomáð Horváth - obõan

- Chce sa verejne pod'akovat' spoloðnosti Samsung, ktorá poskytla OZ Templári
finanönú öiastku 8tis.€. Peniaze budú pouZité v öiastke 3 500€ na ZS G. Dusíka na
umiestnenie 4 ks basketbaloufch koðov do konca novembra na zrekonðtruované
ihrisko. Toto ihrisko v podstate slúZi pre celé sídlisko Sever, pretoZe je otvorené
verejnosti. Dalej 2 000€ na ZS Stefánikovu za úöelom zriadenia chemicko-fyzikálneho
laboratória. Toto vðetko bolo konzultované s riaditel'miðkô|. V DSS na ulici Krásnej po
konzultácii s p. riaditel'kou zaöali robit' s I'ud'mi, ktorí sú po mozgovej príhode. Chcú
zabezpeöit' prístroj, ktoni stojí cca 6tis.€ zo Samsungu sa prispeje 3 500€ ostatné
zabezpeöí p. riaditel'ka. Hovorí to preto, aby oböania vedeli, 2e peniaze sú pouZité
transparentne.
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- Öalðie pod'akovanie smeroval Galantskej nemocnici, ktorá poskytla sanitku, ktorá
bude pouZívaná na mobiln¡i odber krvi, ktorf robíme cca 2 roky. V mesiaci október OZ
zorganizovalo 3x odbery krvi.

Peter PaËka

- Navrhol 16 minútovú prestávku.

- Po prestávke pokraöujeme d'alöím bodom rokovania

Bodð.5- Kontrola olnenia uznesení

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál

- prosím pripomienky k str. ö.1

lng. Frantiðek Gaulieder

- faktická - poöas tejto prestávky sa prihlásili oböania, ktorí boli dezinformovaní
oznamom na web sídle mesta, s tim, Ze bod pripomienky a podnety oböanov sa
uskutoönia od 17,00hod., preto navrhuje, aby sme akceptovali moZnost ich vystúpenia
dodatoöne pretoZe oni merali cestu po zamestnaní, prosím, aby sa o tom hlasovalo.

Peter Paðka

- Nemám s tfm problém, ale nikto z nás nemá vedomost', 2e by sa nieöo také na web
stránke mesta zverejnilo.

lng. Frantiðek Gaulieder

- zrejme to bolo zo sociálnej siete prevzaté, tak sa ospravedrñujem.

Peter Paöka

- Nið také sme na sociálnu siet'nedávali.

lng. Frantiöek Gaulieder

- Dávam návrh, aby sme to limitovali na 2Ominút.

Peter Paöka

- Je tu návrh predízif hodinu otázoko 20 minút, nech sa páöi hlasujte.

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- konötatujem, Ze budeme pokraöova| v otâzkach oböanov d'alej
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p. Mikló5 - obðan

- Pyta sa, akym spôsobom doölo k dezinformácii na sociálnej sieti, kde bolo jasne
napísané, Ze pripomienky oböanov budú od 17,00hod., p. primátor niekto to z Vaðej
stránky zmazal.

- Pyta sa, ako je to s tou ubytovñou na ulici Hlavnej? Kto dal na to súhlas? Öi sa
plánuje s rozðírením tejto ubytovne?

- Ö¡ si mesto vzalo nejaké podnety zo stretnutia s oböanmi ohl'adom parkovania
a cyklotrasy, osvetlenie prechodov na ulici Hlavnej?

Peter Paðka

- Nemá vedomost o tom, 2e by takáto informácia bola zverejnená na stránke mesta
VZdy si öas poslanci odhlasujú priamo tu na MsZ.

Lucia Galamboðová

- Uröite tam 17,00hod. nebola uvedená. Ak je to niekde uvedené bola by som rada,
keby ste mito ukázal. Uröite by som sito nedovolila, pretoZe viem, Ze sa to schval'uje
na MsZ. Nemám o tom vedomost.

Peter Paðka

- Prekvapilo ma, ked'Mgr. Biró navrhol öas o 16,00hod.

- Pokial' sa jedná o ubytovñu postupovali sme striktne v zmysle zákona. Ked' pri5la
Ziadost' na mesto o povolenie nebolo tam písané,2e to bude ubytovña pre Srbov.

- Ulica Hlavná- realizujeme obstaranie na osvetlenie, eðte stále sme neskonðili
s obstarávaním. Momentálne je situácia taká, Ze vyhral niekto, kto dal vyrazne niZ5iu
cenu ako ostatní a teraz nám musí vysvetlit' preöo dal takúto cenu. PretoZe máme zato,
2e nie sú tam vöetky prvky, ktoré sme v zmysle projektu poZadovali.

- Parkovanie na ulici Hlavnej sme hovorili, Ze niektoré parkovacie miesta blízko
k prechodom budú zruðené práve v záujme toho, aby bola lepsia prehl'adnosf na ul.
Hlavnej.

Peter Závodskf

- Chcem odpovedat' na niektoré veci - prvá vec ubytovña - pri správe hlavného
kontrolóra zariadime, aby sa toto viac neopakovalo. Öo sa tlka ulice Hlavnej po
stretnutí s oböanmi ma kontaktoval p. Bicsan riaditel', ODI v Galante, Ze sa vel'mi rád
stretne s poslancami k pripomienkam, ktoré odzneli na stretnutí s oböanmi a spolu si
ich prejdeme a následne pripravíme spoloönyi návrh do MsZ, ktorfm bude dopravná
situácii na ulici Hlavnej upravená tak, aby bola uZívania hodná pre vðetkfch obyvatel'ov
mesta.
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Peter Paðka

- Mám vedomost' o tom, 2e je pripravené uznesenie, ktoré bude hovorit' o tom, Ze
ubytovacie zariadenia cestovného ruchu v centrálnej mestskej zóne, ktoré doteraz boli
povolené, 2eby mali byt'minimálne kategórie *** so vðetkfm, öo s tym súvisí. To oðetrí
situáciu do budúcnosti.

p. Mikló5 - obõan

- Dopoöul som sa, 2e v OD Mladost'sa realizuje d'alöia ubytovña preto sa pyta, öi sa
to zastaví alebo öi uZ je to podpísané? P¡ita sa kompetentnfch öi sa to realizuje?

Peter Paöka

- O tomto nemáme Ziadnu vedomost'. Ja osobne som nevidelZiadnu stavebnú öinnost'
v tejto oblasti.

Mária Kilacsková - obðan

- Som rodið jedného z detí, ktoré sa nachádzalo na fotkách zverejnenych na stránke
primátora. NeZelám sito a nie som jediná, je nás viac rodiöov. Niektorí rodiöia nemajú
prístup na sociálnu siet, ale dozvedeli sa to od infch I'udí. Vyprosím si, aby ste chodili
na ðkolu môjho diet'afa, pretoZe ako rodiöia podpisujeme kaädy rok súhlas pre
riaditel'a. Robí sa to na vðetkfch ZS a MS. SlúZi to pre Skolské úöely dokumentácia je
zverejñovaná na ðkolskej stránke a na stránkach rodiöov a rodiöia sme s tfm
stotoZnení. Ako rodiöia máme moZnosf sa vyjadrit' k tomu, öi fotky môZu byt
zverejnené. Nakol'ko p. primátor aj Vy máte dve deti musíte vediet', Ze takéto nieöo
existuje. Vy ako verejnf öinitel', by ste nemali obchádzat'tieto zâkony. Do budúcna
Vám odporúöam íst'na vedenie ökoly a s ich vedomím si prípadne fotili deti od chrbta,
toto sú vel'mi citlivé záleZitosti.

Peter Paéka

- V interpeláciách poslancov uZ toto tlmoöil poslanec Kolek. Slúbil som, 2e sa s tfm
budem zaoberat. Dám to do poriadku. Nemal som vedomost', Ze to nie je v poriadku,
dokonca vel'a rodiöov to aj lajkovalo.

- Pokraðujeme d'alej kontrolou plnenia úloh nech sa páöi p. Mgr. Psota

Mgr. Miroslav Psota

- Prosím otátzky k str. ö. 1, str. ö.2
- k Uzneseniu ö. 20512-2016 pouöenf stanoviskom hlavného kontrolóra odporúöam,
aby toto uznesenie bolo vypustené zo sledovania nakol'ko bolo splnené.

PaedDr. Peter Õernf

- str. ö. 2 Uznesenie ö.28112-2016 dokedy bude pretrvávat' pochybnost, öi to je alebo
nie je v súlade s územnfm plánom?

Mgr. Miroslav Psota

- MsÚ nemá pochybnosti. Územnf plán má okrem popisnej öasti aj grafickú öast'.
A v grafickej öastije toto záujmové územie Ziadatel'a vykreslené bledozelenou farbou.
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V popise sú to plochy verejnej mestskej, zelene peðích, trás a námestí. I napriek
tomu, 2e MsZ opakovane toto uznesenie schválilo, aby sa odstránili akékol'vek
pochybnosti, Ze aj MsZ aj MsÚ konal v rozpore s platnfm územnfm plánom mesta bol
podan¡i podnet na prokuratúru, aby sa k tomuto vyjadrila. Akonáhle bude jasnf
vysledok, MsZ bude informované. Preto dávam návrh, aby sa toto uznesenie sledovalo
do februára 2017 . Pre nás je ÚPN záväzn¡i.

PaedDr. Peter Õernf

- Tak preöo je tam d'al5ia garáZ? Reagujem na to,öo hovoria moji voliöi. Pre mña je to
nepochopitel'né.

Mgr. Miroslav Psota

- Existuje rieðenie zmenif túto lokalitu na iné funköné vyuZitie napr. plochy oböianskej
vybavenosti alebo nieöo iné. V tom momente je toto územie otvorené aj infm aktivitám
ako je v súöasnosti dovolené.
- Prosím o Vaðe otázky k str. ö. 3, str. ö. 4, str. ö. 5, str. ö. 6 na str. ö. 7 odporúöam do
Vaðej pozornosti Uznesenie ö. 34412-2016 a to je lnformatívna správa o rieðení
dopravnej situácie na kriZovatke smerom na Kolóniu. Uskutoönilo sa stretnutie so
zástupcami zainteresovanych strán. V¡isledky tohto stretnutia sú popísané, pokial'
potrebujete d'alðie informácie prosím o d'alöie otâzky.
- d'alej k str. ö. 8, str. ö. 9

Peter Paðka

- prosím preöítaf návrh uznesenia

lng. Frantiðek Gaulieder

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante

berie na vedomie s pripomienkami

,, Kontrolu plnenia uznesení ku dñu 30.09.2016".

Mgr. Miroslav Psota

- Poåiadam návrhovú komisiu, aby moju pripomienku k Uzneseniu ö. 205t2-2016
zaevidovali ako uznesenie splnené a toto uznesenie vypustit'zo sledovania.

lng. Frantiöek Gaulieder

- tak2e zostane to v pôvodnom znení

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante
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berie na vedomie s pripomienkami

,, Kontrolu plnenia uzneseníku dñu 30.09.2016", priöom Uznesenie ö.205tZ-2016 MsZ
povaZuje za splnené.

Peter Paðka

- prosím hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Bodð.6-P otvrdenie oozastave uznesení. ktonúm pozastavil
primátor mesta Galanta - Uznesenie ö. 353/2-2016 a Uznesenie ð. 363/2-2016

lng. Frantiõek Gaulieder

- preöítal potvrdenie pozastaveného uznesenia

Potvrdenie pozastaveného Uzneseni a é,. 35312-2016

Návrh novely VZN o verejnfch uznaniach

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 6 ods. 2 S 11 ods. 4 písm. g) zákona ö.
369/1990 zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

uznáða sa na

na VZN mesta Galanta ö.912016, ktor¡im sa mení a dopíña VZN mesta Galanta ö.
6812001 o verejnlich uznaniach

åiada

prednostu úradu zabezpeëit zverejnenie VZN mesta Galanta öíslo g/2016 v zmysle
zákona na úradnú tabul'u mesta.

Termín: október 2016

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

lng. Frantiöek Gaulieder

- preöítal potvrdenie pozastaveného uznesenia
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Potvrdenie oozastaven Uznesen i a é,. 363 lZ-201 6

Návrh na obstaranie zmien a doplnkov ÚPN mesta Gatanta

Mestské zastupitel'stvo v Galante

prijíma

Zásady regulácie urbanistického rozvoja lokality IBV RD - Kolónia pre sekcie A, B, C,
D, E, F (lokality 1.17 a 1.18a)

V sekcii A,B,C,D,E,F sa urðuj(t záväzné regulatívy k umiestneniu stavieb na
pozemkoch :

- Maximálny IPP 0,35
- Samostatne stojace rodinné domy - bez podpivniöenia, jednopodlaZné,

jednopodlaåné s obytnfm podkrovím, dvojpodlaZné
- Uliöná öiara od hranice pozemku 5,0 m
- Najmen5ia vzdialenost'medzi dvoma RD 7,0 m
- Najmenðia vzdialenost'domu od hranice pozemku, priöom nemôZe byt'

umiestnené okno z obytnej miestnosti 2,0 m
' Max. vf5ka hrebeña strechy, stavby 8,0 m
- Ostatné podmienky a prípadné zmeny sú urðené v rámci individuálneho

stavebného konania k stavbe v osobitnom správnom konanív prípade
kladného stanoviska úöastníkov konania

- Doterazvydané právoplatné zmeny Územného rozhodnutia ö. OSP 36/61883-
112004-Mo ostávajú v platnosti vzhl'adom k existujúcej zástavbe predmetnej
lokality

- V lokalite 1.17 a 1.18 sa uröujú záväzné regulatívy k umiestneniu stavieb na
pozemkoch :

- Maximálny IPP 0,35
- lzolované samostatne stojace rodinné domy - bez podpivniöenia,

jednopodlaåné,jednopodlaZné s obytnfm podkrovím, dvojpodlaZné
- Uliöná öiara od hranice pozemku 5,5 m
- Najmenðia vzdialenosf medzi dvoma RD 7,0 m
- Najmenöia vzdialenost'domu od hranice pozemku, priðom nemôZe byt'

umiestnené okno z obytnej miestnosti 2,0 m
- Max. vyiöka hrebeña strechy, stavby 8,0 m
- Ostatné podmienky a prípadné zmeny sú uröené v rámci individuálneho

stavebného konania k stavbe v osobitnom správnom konanív prípade
kladného stanoviska úöastníkov konania

- Ostatné podmienky vydaného právoplatného Územného rozhodnutia ö. OSP
4658941 0-1 12007 12007-Mo a OS P 677 I 1 4093-1 1201 1 -Mo ostávajú v platnosti

ukladá

vedúcej oddelenia rozvoja mesta

zabezpeóif obstaranie spracovatel'a a verejného obstarávatel'a zmien a doplnkov
ÚPN mesta Galanta
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zabezpeëit'obstaranie zmien a doplnkov Úpru mesta Galanta v súlade so
schval'ovacou öasfou uznesenia.

T: v zmysle zmluvy so spracovatel'om a verejnfm
obstarávatel'om zmien a doplnkov Úpru

vedúcemu oddelenia práva a verejného obstarávania

uzatvorit zmluvy o úhrade nákladov medzijednotlivfmi Ziadatel'mi zmien ÚPN
a obstarávatel'om po uzatvorení zmluvy so spracovatel'om územnoplánovacej
dokumentácie.

T: 15.12.2016

Fridrich Psota

- Pfta sa Mgr. Píntérovej öije to v súlade so zákonom?

Mgr. Edita Pintérová

- Vo vyhláðke ö. 53212002 v $ 6 sú striktne dané vzdialenosti medzi domamí, akonáhle
medzi domami jeTm môZu mat vel'ké oknáz obytnfch miestností, aj ked' je to rodinni
dom, ktoni je umiestneny na 2m a susedny má dvor 5m, tento dom môZe maf vel'ké
okná obytnfch miestností.

Peter Závodskf

- My tu bojujeme úplne proti nieöomu inému a Vy viete dobre proti öomu. Ostatné
podmienky a prípadné zmeny sú uröené v rámci individuálneho stavebného konania.

Mgr. Edita Pintérová

- Také nieöo neexistuje, öo je zákonom dané je zákonom dané.

Peter Závodsk!

- Keby to tak bolo tak nemôZete schválit'to öo ste schválili.

Mgr. Edita Pintérová

- O tom rozhodne nadriadenf orgán.

Fridrich Psota

- Ja som na niö nenaráZa|, len chcem vedief ako mám hlasovat.

Mgr. Edita Pintérová

- Súhlasy úöastníkov konania nie sú nad zákon Striktne sú dané vzdialenosti
a musíme ich dodrZat'.
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Peter Závodsk¡i

- Prednosta MsÚ pred chvílou povedal ,2e územnf plán je pre Vás svätf. Keby bol,
tak toto uznesenie dnes nerieðime, tak Daisy elektro nie je maloobchodná predajña,
robotnícka ubytovña nie je turistická ubytovña. Keby bol, tak nevyhlási 4-bytovku za
dvojdom.
- My prijímame uznesenie preto, aby sme ochránili tfch I'udí, ktorítam b¡ivajú aZijú,
Bránime sa proti I'ud'om, ktonfch platíme.

Peter Paðka

- Toto je úplne scestné konötatovanie. Nebudeme reagovat'
- Nech sa páöi hlasujte.

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0

ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Peter Paðka

- Obidve tieto uznesenia posuniem na prokuratúru na posúdenie ich zákonnosti.
V prvom bode sa jednalo o to, Ze chcete udel'ovaf cenu primátora za míta, v druhom
prípade sa jedná o to, Ze chcete postavit svoje rozhodnutie nad zákon. Ked' nebudete
spokojní s rozhodnutím prokuraltiry, budú rozhodovaf súdy.

lng. Frantiöek Gaulieder

- Faktická - má pripomienku k VZN o oceneniach a uröite mi nebude protireöit'aj Mgr.
Miroslav Psota v tom, 2e táio agenda tfkajúca sa obecnych ocenení je vfluöne
v kompetencii MsZ podl'a zâkona o obecnom zriadení. Nikto neberie nikomu
kompetenciu. A to je dezinpretácia öo hovoríte Vy. Lebo tomu nerozumiete.

Peter Paöka

- Hlavne, 2eVy rozumiete vðetkému

Mgr. Peter Kolek

- Faktická - ak mám teraz, alebo hocikedy inokedy hlasovat' tak, 2e robím a plním
vôl'u obyvatel'ov, ktorá je podporená petíciou, öi to dá niekto na prokuratúru alebo
nedá. V tomto prípade ma to vôbec nezaujíma, eöte razhovorim budem hlasovaf
v prospech oböanov.

Peter Paðka

- Pán poslanec Kolek bolo to vel'kolepé vyhlásenie, ale treba si uvedomit', Ze plníte
mandát poslanca v súlade s ústavou a zákonmi SR.

Mgr. Peter Kolek

- Som hrdy za moje vyhlásenie, ked'som v prospech oböanov mohol nieöo urobit'.
Neodradíte mat'od môjho vlastného názoru.
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Peter Paëka

- Ja Vám neberiem Váð názor, jatieZ robím v prospech oböanov, ale v intenciách
zákonov.

Bod ð. 7 - lnformatívna správa TC Galandia

lng. Zuzana Kopasová - uviedla materiál

- rozpravaPeter Paöka

Mgr. László Biró

- Pozmeñujúci návrh - öo sa tfka návrhu uznesenia schval'ovaciu öast'ponechat', ale
öasf, kde sa hovorí, Ze berie na vedomie ...celú öasf vypustit'.

Peter Paðka
- Bavíme sa u o novom návrhu, ktoni ste nazaöiatku rokovania dostali na stô|.

lng. Zoltán Horváth

- Faktická - na spoloönej komisii navrhol, aby do tohto MsZ doðlo k rokovaniu na
riadiacom orgáne, s tfm, aby sme definovali presne na základe ich záverov, Ze aké
termíny sú pre riadiaci orgány prijatel'né. Chcem vediet' kto, kedy, s k¡im rokoval od
zasadnutia finanönej komisie. PretoZe my tu hovoríme o nejakfch termínoch, ktoré
nemusia byf akceptovatel'né riadiacim orgánom.

Peter Paéka
- Boli sme na rokovanítento utorok, pán Psota podá krátku správu.

Mgr. Miroslav Psota
- Áno boli sme na rokovaní tento tfZdeñ. Predstavili sme návrh uznesenia MsZ.
Jedinou poZiadavkou Ministerstva hospodárstva bolo, aby MsZ deklarovalo zâujem
rekonðtrukcie termálneho kúpaliska Galandia a vyjadrilo sa k naplneniu ciel'ov
projektu, na ktoni sme dostali nenávratnf finanön¡f príspevok so záväzkom
prevádzkovania kúpaliska na uröité obdobie. Nedostali sme jednoznaönú odpoved', öi

rok 2019 je pre nich akceptovatel'ni alebo nie. Povedali, 2e táto skutoönost' je na
rozhodnutí mesta. Pokial'sa mesto rozhodne v uröitom termíne íst'do rekonðtrukcie
nazáklade vykonanfch prieskumov zhotovenej PD, podl'a harmonogramu vecného a
öasového moZného plnenia stavebnlich prác, povedali, Ze oni s tfm problém nemajú.
Samozrejme o tú dobu, o ktorú mesto Galanta neprevádzkuje TC Galandia sa predíZi
doba monitorovania celého tohto projektu. Tak¡i princíp nám bol ponúknut!.

Peter Paðka
- Preto je aj návrh uznesenia taky, 2e konöíme bodom ö. 4 nepokraöujeme d'alej.

lng. Frantiðek Gaulieder

- PoZadujem, aby sa upravila tá öast', kde sa berie na vedomie. Obsah stavebno-
technického prieskumu TC Galandia spracovanf spoloðnost'ou KOBD - áno vypúöfa
sa? Ale treba si uvedomit', Ze sa tu nehovorilo o obsahu stavebno-technického
prieskumu, ale hovorilo sa o znaleckom posudku a to je diametrálny rozdiel.
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- Mám otázku, aby pre oböanov bolo zodpovedané kol'ko finanönfch prostriedkov ku
dneðnému dñu v tejto súvislosti stáli rôzne znalecké posudky naðe mesto?

lng. Zuzana Kopasová
- Obsahom materiálu je aj finanöné vyhodnotenie doteraz spracovanlch dokumentov
k TC Galandia. Celková hodnota doteraz bola vynaloZená na znalecké posudky
a statické posudky 22.024€'

Peter Závodsk!
- Ako spomínal pán prednosta nedostaljednoznaönú odpoved', öi MH vyhovuje alebo
nevyhovuje rok 2019. Po vöerajðom poslaneckom klube, po diskusii s poslaneck¡im
zborom nám nevyhovuje termín rok 2019. Preto dávam pozmeñujúci návrh, aby sme
v schval'ovacej a ukladacej öasti zmenili body ö. 3 a ö. 4. Bod 3 je pôvodne ll. a lll.Q
2017 navrhujem ll.Q 2017 a bod ö.4 je lll. a lV. Q 2017 navrhujem lll.Q 2017. N
schval'ovacej aj v ukladacej öasti.

Mgr. Peter Kolek
- Galandia bude v mesiaci december zatvorená u21 rok. Na zasadnutí poslaneckého
klubu sme konötatovali neuteðenf stav öo sa t¡ika termínoviich zâleíitostí, Ze ani po1
roku sa niö neudialo. Od tejto chvíle navrhujeme razantnej5ie kroky a budeme v tomto
zmysle ako poslanci aj postupovat'. Celú túto agendu budeme kontrolovaf a budeme
sa snaZif byt' nápomocní nielen zriadením komisie, ktorú navrhneme v uznesení, ale
hlavne v tom spôsobe práce, ktoqi doteraz povaäujeme za nedostatoönf. V uznesení
budeme navrhovaf zriadenie takej komisie, ktorá sa bude skladaf z odborníkov l.z.
autora posledného znaleckého posudku p. Novotného a autora znaleckého posudku
0312016 p. Juraja Kozakoviöa. Óalej budú doplnení poslanci MsZ.

Peter Paõka
- Rád by som podotkol, 2e my sa teraz vraciame naspät' k veciam, ktoré sme
navrhovali ako MsÚ vjanuári 2016, stym, 2e zdrlanie celého pripisujem Vasej
nedôvere voöi pôvodnfm znaleckfm posudkom a tomu, Ze sme öakali na posudky
pána Kozakoviöa a následne na stavebno-technicky posudok. Tvrdím, 2e sme mohli
byt'd'aleko-d'aleko d'alej. Ale vítam VaSu aktivitu, 2e nám budete nápomocní. Teöím sa
tomu.

lng. Frantiðek Gaulieder
- Nadviazal na príhovor predreðníka, 2e poslanci brzdili v¡ivoj v rekonðtrukcii alebo
v spojazdnení Galandie. Statutár mesta 11.12.2015 zatvoril Galandiu, s tfm, 2e po
drobnych kozmetickfch a stavebn¡ich úpravách do 30 dní bude Galandia znovu
otvorená. Ja som bol obvineny,2e öírim poplaöné správy v súvislosti s touto kauzou
Galandie.
- Pftam sa ötatutára mesta, kedy sa mi za toto ospravedlní, öo ma verejne pouráäal?
- Pyta sa v záujme oböanov, kol'ko finanönfch prostriedkov stálo prevádzkovanie
Galandie od 11 .12.2015 ku dneðnému dñu? Kol'ko finanönfch prostriedkov nalialo
mesto do Galandie na jej prevádzku resp. neprevádzku za uplynulé obdobie?

Peter Paéka
- Najväööí problém Galandie nesúvisí s naöimi krokmi. Najväööí problém je ten, ako
bola postavená. Treba sa zamysliet' nad t1im, ako opravíme Galandiu, ktorá bola
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sfuðovaná niekedy na zaöiatku stavby. My sme len tí, ktorí to naprávajú. A Ziadam
Vás o podporu, teðím sa tomu, Ze idete zriadit komisiu.

PaedDr. Peter Õernf
- Pyta sa primátora, öi myslí vátäne öo povedal, 2e poslanci brzdili rekonðtrukciu alebo
obnovu Galandie? Tfmto sa zaoberali komisie na kaZdom zasadnutí, finanöná komisia
ako navfðit financie do Galandie. Podarilo sa Vám z Vaöej strany rozbit dozornú radu
a znefunkönit' dozornú radu a hrabat' sa v kompetenciách dozorná rada-MsZ-valné
zhromaådenie a pod.. TaktieZ ho zaujíma finanöná ðiastka, ktorá sa vloZila do
Galandie v r.2016.

Peter PaËka
- Trvám na tom, 2e v januári sme boli tam, kde sme dnes. Mali sme dva znalecké
posudky, ktoré potvrdzovali zly stav Galandie odvtedy sme öakali na d'alðie znalecké
posudky, ktoré by Vás nejakfm spôsobom presvedöili o tom, öomu sme my verili uZ
v prvfch posudkoch. Pán Srnka kol'ko peí'razí mesto ,,nalialo" do Galandie?

lng. Juraj Srnka
- V roku 2016 bola nenávratná finanöná vfpomoc pre Galandiu vo vfðke 160.051 ,91€.

lng. Zoltán Horváth
- Faktická - nenávratná finanöná vfpomoc? Nebol to kapitálov¡i vklad? Lebo to je
úplne nieðo iné.

Peter Závodskf
- UZ sa kolega opftal na tú nehoráznu hlúpost'.

Peter Paéka
- Máme dva pozmeñujúce návrhy. Nech sa páöi návrhová komisia.

Peter Závodskf
- Pozmeñujúci návrh p. poslancaBíroa z návrhu uznesenia vypustit'- öast'berie na
vedomie v celosti.

Mgr. Miroslav Psota
- Bolo tu spomínané, 2e vöetci poslanci majú na stole návrh pozmeñujúceho
uznesenia, kde sa doplnilo stanovisko,2e MsZ sfunköní termálne kúpalisko a naplní
ciele projektu. Toto je k tomu kl'úöové uznesenie, aby sme sa vyjadrili vo vzfahu
k ministerstvu hospodárstva. Poprosil by som, s tfmto uznesením sa zaoberaf, ktoré
sme v öase prípravy uznesenia e5te nemali lebo materiál sme expedovali v pondelok
a na ministerstve sme boli v utorok. Máte to prosím vðetci poslanci?

Peter Závodskf
- Pán prednosta v naðich radoch nemáme chaos, my presne vieme ðo máme robif.

- Dávam do pozornosti pozmeñujúci návrh p. poslanca Biróa tretíkrát. Z návrhu na
uznesenie vypustit'öasf berie na vedomie v celosti.

Peter Paðka
- nech sa páöi hlasujte
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Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- Druhf návrh na pozmeñujúci návrh bol v schval'ovacej a v ukladacej öasti resp,
v odporúðacej öasti v bodoch ö. 3 a ö. 4, termín v bodoch ö. 3 zmenit' na ll.
ðtvrt'rok/2O17 av bode ð. 4. termín zmenif na lll. ötvrt'rok/2O17 to isté v ukladacejöasti.

Peter Pa5ka
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodsk!
- Rozðírif schval'ovaciu öasf o bod ö. 5 :

Mestské zastupitel'stvo schval'uje zloZenie odbornej komisie na rieöenie situácie v TC
Galandia v zloäení: lng. Marek Novotnli Phd. autor znaleckého posudku ö. 2512016,
lng. Juraj Kozakoviö autor znaleckého posudku ö.0312016, Peter Závodskf-predseda
finanönej komisie a správy majetku, Mgr. Peter Kolek - predseda dozornej rady TC
Galandia, Zsolt Takáö - predseda komisie IVZPKPDaVP, zástupca mesta Galanta
ustanoven¡i primátorom mesta Galanta.

- Vðetky kroky obsiahnuté v uvedenfch bodoch ö. 1 a2 c. 4 môZu byf realizované len
po predchadzalucom prerokovaní a súhlase schválenej odbornej komisie na rieöenie
TC Galandia a po následnom prerokovaní na zasadnutí MsZ.

Peter Paðka
- nech sa páöi hlasujte

lng. Frantiéek Gaulieder
- Faktická - mám pripomienku kzloäeniu tejto komisie, s tyim, aby miesto predsedu
komisie VZPKPDaVP bol z tejto komisie navrhnuty ktokol'vek in¡i.

Peter Závodskf
- Je to d'alðí pozmeñujúci návrh, ked' prv¡i návrh prejde druh¡i návrh p. poslanca
Gauliedera je irelevantnyi, ak prvf návrh neprejde potom sa bude hlasovaf o návrhu p.
Gauliedera.

Peter PaËka
- nech sa páöi hlasujte
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Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 1

ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- preöítal celkovf návrh na uznesenie aj s pozmeñujúcimi návrhmi

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 písm. a) zákona

öíslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje

postup prípravniich prác v TC Galandia v zmysle záverov stavebno
technického príeskumu za úöelom sfunkönenia termálneho kúpaliska a naplnenia
ciel'a projektu nasledovne:

1. Zabezpeöit' prieskum predbeZnej hodnoty zákazky na spracovatel'a projektovej
dokumentácie na základe predloZeného sanaöného posudku stavby, ktoni bude
podkladom k vere¡nému obstarávaniu.

2. Zabezpeöif verejné obstarávanie na spracovanie PD v zmysle zákona o verejnom
obstarávaní najneskôr l./ ötvrt'rok 2017 .

3. Zabezpeöit'spracovanie PD sanácie stavby TC Galandia termín ll./ðtvrtrok 2017
4. Zabezpeöif inZiniersku öinnost'- stavebné povolenie termín lll./ötvrtrok 2017.
5. Schval'uje zriadenie odbornej komisíe na rieðenie situácie v TC Galandia v zloäení
lng. Marek Novotnli Phd. autor znaleckého posudku ö.2512016, lng. Juraj Kozakovið
autor znaleckého posudku ö,. 0312016, Peter Závodskyi-predseda finanönej komisie
a správy majetku, Mgr. Peter Kolek - predseda dozornej rady TC Galandia, Zsolt
Takáö - predseda komisie IVZPKPDaVP, zástupca mesta Galanta ustanoveni
primátorom mesta Galanta.

Vsetky kroky obsiahnuté v uveden¡ich bodoch ö. 1 aZ ö.4 môZu byt realizované
len po predchádzajúcom prerokovaní a súhlase schválenej odbornej komisii na
rieðenie TC Galandia a následnom prerokovaní na zasadnutí MsZ.
Odporúöa
primátorovi mesta

1. Zabezpeöif prieskum predbe2nej hodnoty zákazky na spracovatel'a projektovej
d oku mentácie na základe pred loZeného staveb n otech n ického posud ku stavby,
ktoni bude podkladom k verejnému obstarávaniu, termín lV./ðtvrt'rok 2016.

2. Zabezpeöit' verejné obstaranie spracovania PD v zmysle zákona o verejnom
obstarávaní najneskôr, termín: l./ötvrt'rok 2017 .

3. Zabezpeöif spracovanie PD sanácie stavby TC Galandia, termín : ll./ðtvrtrok
2017.

4. Zabezpeöit' inZiniersku ðinnost', stavebné povolenie, termín: lll./ötvrt'rok 2017.
T: podl'a harmonogramu
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Peter Paðka
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0

Zdräalo sa 1

Nehlasovalo: 0

Bod ð. 8 - Návrh na Vlll. úpravu rozpoõtu mesta Galanta

Ing. Juraj Srnka - uviedol materiál
Peter Pa5ka - rozprava

Peter Závodsk¡i
- Pozmeñujúci návrh, aby celkové nav¡iöenie príjmov nebolo 88tis.€ ale 86tis.€. Po
dohode poslaneckého zboru a po informácii prednostu MsÚ, Ze bude v novembri
predloZeny Statrit GN/GÚ navrhujeme kapitolu 637004 zvfðit'o 2tis.€ a tieto peniaze
potom v prípade schválenia ötatútu presunút a poskytnúf na vydanie öísla GN/GÚ.
Ostatné poloZky boli prekonzultované vo finanönej komisii a na komisiách MsZ a na
poslaneckfch kluboch.

lng. Zoltán Horváth
- Navrhol prijat jedno uznesenie od 01 . januára 2017 prvf náklad pre TC Galandiu
nemáme nijakfm spôsobom rieðenf.

Mestské zastupitel'stvo odporúöa primátorovi predloZif na najbliZðie zasadnutie
mestského zastupitel'stva návrh na rieöenie nákladov súvisiacich s neprevádzkovaním
majetkom mesta kúpalisko Galandia od 01 .01.2017.

- Preto pnjmy budú nulové, my musíme vediet öo tam chystáme okrem rekonötrukcie,
öi to bude zatvorené a bude tam jeden ðlovek, alebo tam nebude nikto. Toto my
musíme vediet' pretoZe hned' zaöiatkom januára tu budú problémy. Smerujem to na
vlastníka.

Peter Závodskf
- Ja sa s tfm stotoZñujem, len by som to chcel rozðírit'lebo okrem finanön¡ich nákladov
a finanönich dopadov tu budú aj iné dopady. Podl'a informácií, ktoré sme obdrZali od
konatel'ky spoloðnosti, konatel'ka sa vzdala konatel'stva. Podl'a informácií, ktoré máme
aj d'alöí zamestnanci opúðt'ajú rady TC Galandia, mám na mysli ekonómku. Tu ostáva
otázka, kto bude konatel'om spoloönosti, kto vykoná zúötovanie daní, kto vykoná mzdy,
ako to bude d'alej? Ten príspevok, ktonf hovoril p. Horváth treba rozðírif. Dovolím sito
preformulovat'.

Mestské zastupitel'stvo odporúða primátorovi predloZif na najbliZðie zasadnutie
mestského zastupitel'stva celkové rie5enie chodu TC Galandia od 1.1.2017.

lng. Zoltán Horváth
- KedZe je to do 31J22016 nemôZeme sa s t¡im zaoberat' koncom decembra.
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PaedDr. Peter Õernf
- Plita sa predsedu dozornej rady, aká je situácia? Öi sa s tfm DR zaoberala?
lnformáciu, ktorú som poöul öo sa doposial' na Galandiu dalo uZ za to mohla byt
spravená strecha, spravené nátery, kachliöky a uZ sme sa mohli kúpat'.

lng. Frantiëek Gaulieder
- Má doplnenie návrhu, öo preöítal poslanec Závodsk¡i, v tom, aby tento materiá|, toto
komplexné rieðenie bolo predtfm prerokované v orgánoch spoloönosti Galandia.

MVDr. Gábor Pallya
- Ked'uZ rieðite rozpoöet a chod Galandie od 01. januára do tej komisie ste delegovali
dvoch znalcov, ktorí nebudú robit'za öestné slovo, takåe treba aj na to vyölenif finanöné
prostriedky, aby neodmietli.

Mgr. Peter Kolek
- Posledná dozornâ rada zasadala 28.09.2016, kde nám boli predloZenê materiály
o hospodárení zajanuár aZ august 2016. Odvtedy zasadnutie DR nebolo. T. 2., 2e my
sme o novlich skutoönostiach nemali informácie, öo sa t¡ika odstúpenia konatel'ky.
Preto v najbliZðích dñoch bude musief zasadaf DR a Tá dé^ odporúöania pre valné
zhromaZdenie.

Peter Závodskf
- To öo povedal MVDr. Pallya to sa bude tlikat aZ rozpoötu 2017. Navrhujem, aby
sme tri návrhy, ktoré tu odzneli zlúöili do jedného uznesenia.

PhDr. Marta Vajdová
- Pyta sa p. prednostu alebo p. právnika MsÚ, ktorému z orgánov spoloönostiGalandia
má p. konatel'ka doruöif svoje odstúpenie alebo abdikáciu? Podl'a uznesenia sú
poslanci valné zhromaZdenie.

Mgr. Miroslav Psota
- Pani konatel'ka doruöila svoje vzdanie sa funkcie na podatel'ñu MsÚ Galanta,
adresovala to mestu Galanta aj Galandii s.r.o. ako jedinému spoloöníkovi tejto
spoloönosti. Potom otázka, kto vykonáva pôsobnost' valného zhromaädenia do tejto
témy by som sa nepú5t'al teraz.

Peter Závodsk¡i
- Preöítal pozmeñujúci návrh. V rámci návrhu uznesenia rozðírif odporúöaciu öasf
o návrh uznesenia:

Mestské zastupitel'stvo odporúða primátorovi predloZit' na najbliZðie zasadnutie
mestského zastupitel'stva komplexné rieðenie chodu TC Galandia, zâroveñ Ziadame
aby bol tento materiál prerokovanÍ v dozornej rade a na valnom zhromaZdení
obchodej spoloönosti Galandia s r.o.
Termín: najbliZöie zasadnutie MsZ v Galante

Peter PaËka
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0

ZdrLalo sa: 0

Nehlasovalo: 0
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Peter Závodsk!
- preöítal návrh na uznesenie

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona

ð.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

. stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

. stanovisko komisie IV,ZP,KP, dopravy a verejného poriadku pri MsZ

schval'uje

1l Predloåenf návrh na Vlll. úpravu rozpoötu mesta na rok 2016 s pripomienkami

- o pripomienke som nedal hlasovat beriem späf.

MVDr. Gábor Pallya
- Upozornil na nie celkom ðtandardnú darovaciu zmluvu, ktorá je súöastou t¡ichto
materiálov medzi spoloönost'ou Samsung a mestom Galanta. Taxatívne sú tam
vymenované sumy aj oböianske zdruåenia, ktoré ich majú dostat'. Ked'to má prejst
cez mestskú kasu tak je to bod, ktoqim je oprávnené MsZ rozhodovat resp. to MsZ
musí schválit lebo je to pr'rjem mestského rozpoötu. Oböianske zdruZenia majú právnu
subjektivitu, tam je jediné oprávnené vyöíslenie taxatívne 6tis.€, ktoré má mesto pouZit'
na klzisko. Ostatné mohol Samsung darovat' priamo uröenyim osobám. Ked' chce
mesto v tomto roku naloZif s tiimito peniazmi tak podlieha to schváleniu MsZ.

Peter Závodskf
- Je vel'kou ökodou, 2e pán hlavnf kontrolór nechodí na finanönú komisiu. PovaZoval
by si túto otázku za zbytoönú. Do mestského rozpoÕtu sa dostávajú len tie peniaze z
tejto darovacejzmluvy, ktoré budú pripísané v roku 2016 a pouZité v roku 2016. Aj ked'
bola darovacia zmluva podpísaná v roku 2016 zbytok prostriedkov budú príjmom
rozpoötu aZ v roku 2017 a aj viidavkom aZ v roku 2017. MoZno dôjde k zmene po
dneðnej konzultácii so zamestnancami mesta ale nie po telefonickom rozhovore, ale
písomného potvrdenia darcu v tom prípade na decembrovom rokovaní MsZ upravíme
eöte posledn¡i krát rozpoöet, aby to bolo v tej miere ako to je. Tá öasf, ktorá sa t¡ika
roku 2016 je v príjmovej aj 4idavkovej öasti roku 2016.
- preöítal pozmeñujúci návrh:

BeZné pnjmy nie 88tis.€ ale 86tis.€ a zniåenie poloZky 637004 o 2tis.€

Peter Paðka
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0

ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0
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Peter Závodsk!
- preöítal návrh na uznesenie

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona

ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadeni v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

. stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

. stanovisko komisie lV,2P,KP, dopravy a verejného poriadku pri MsZ

schval'uje

1l Predloåen¡i návrh na Vlll. úpravu rozpoötu mesta na rok 2016 s pripomienkami.

2l Peñaån¡i vklad do kapitálovfch fondov obchodnej spoloönosti Galandia s.r.o. vo

vfðke 58 000 EUR

ukladá

vedúcemu finanöného a majetkového oddelenia vykonat Vlll. úpravu rozpoötu mesta
na rok 2016

T: 3l .10.2016

odporúöa

primátorovi mesta, aby v zastúpení spoloöníka spoloönosti Galandia s.r.o.
prijal písomné vyhlásenie o prevzatí záväzku na vklad do kapitálouich fondov
spoloönosti a následné vloZenie vkladu v súlade s podmienkami schválen¡imi
v schval'ovacej öasti uznesenia.

T: 31 .10.2016

Zároveí't

odporúëa

primátorovi predloZit' na najbliZöie zasadnutie mestského zastupitel'stva návrh
komplexného rieðenia chodu TC Galandia po 1 .1.2017 a zároveíl

åiada,

aby bol tento materiál prerokovany v dozornej rade a vo valnom zhromaZdení
obchodnej spoloönosti Galandia s r.o..

T: najbliZðie zasadnutie MsZ

Peter Paõka
- nech sa páöi hlasujte
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Hlasovanie Prítomní: 16
Za: 13
Proti: 0

ZdrZalo sa: 3
Nehlasovalo: 0

Peter Paõka
- odovzdávam slovo viceprimátorovi Zsoltovi Takáöovi, nech sa páöi

Zsolt Takáð
- pokraöujeme materiálom

Bod ö. 9 - Návrh na zriadenie vecnúch bremien

Mgr. lvan Szolga
Zsolt Takáö

- uviedol materiál
- rozprava

Mgr.
- Áno

PhDr. Marta Vajdová
- Prosím, aby tam bolo uvedené,2e podvitanie pod vöetk¡imi spevnenlmi plochami

lvan Szolga
bude to tam aj v zmysle naðej komunikácie

lng. Frantiöek Gaulieder
- najprv treba preöítaf uznesenie a potom hlasovat'
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
1.

Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zriadenie vecného bremena na öasti pozemku vo vlastníctve mesta Galanta parcela
registra E KN öíslo 139, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie
o vymere 1209 m2, zapísaná na LV ö. 3202, katastrálne územie Hody, v
rozsahu uröenom geometricklim plánom, v prospech oprávneného z vecného
bremena, Mariána Gajdoða, Parková 76013,924 01 Galanta, vlastníka budúcej stavby
na pozemku parcela registra C KN öís\o273, druh pozemku orná pôda o rnfmere 1078
m2, zapísaná na LV ö, 2843, katastrálne územie Hody, za úöelom vybudovania
a uåívania vodovodnej, kanalizaönej a elektrickej prípojky za jednorazovú odplatu,
ktorá bude uröená dohodou zmluvnlich strán v zmysle prílohy ð. 1 k Zásadám
zriad'ovania vecnfch bremien na pozemkoch mesta Galanta alebo znaleck¡im
posudkom.

Odporúöa
primátorovi mesta
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uzavriet so Ziadatel'om Mariánom Gajdoöom, Parkovét76013,924 0l Galanta, zmluvu
o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena a po kolaudácii stavby zmluvu o
zriadení vecného bremena v súlade so schval'ovacou öast'ou uznesenia.

Termín kontroly: december 2016

Zsolt Takáð
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 14
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa 0
Nehlasovalo: 0

Mgr. lvan Szolga
Zsolt Takáö

- uviedol materiál
- rozprava

lng. Franti5ek Gaulieder
- Faktická - v bode ö.5 pri potvrdení uznesení som bol upozornenf zamestnancami
MsÚ, Ze v öasti uzná5a sa Uznesenie ö. 353t2-2016 doölo k preklepu v roku správne
je to VZN mesta Galanta ö.6812001o verejnfch uznaniach. Aby doðlo k náprave tejto
chyby.
- Preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
2.

Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zriadenie vecného bremena na öasti pozemku vo vlastníctve mesta Galanta parcely
registra E KN öíslo 941/53, druh pozemku orná pôda o vymere 253 m2, parcela registra
E KN öíslo 941/54,druh pozemku orná pôda o vfmere 1865 m2, zapísané na LV ö. 885,
katastrálne územie Galanta, v rozsahu uröenom geometrickfm plánom, v prospech
oprávneného z vecného bremena, Lidl Slovenská republika, v.o.s., RuZinovská 1tE,
821 02 Bratislava, vlastníka stavby na pozemku parcela registra C KN öíslo 174411,
druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o qimere 8027 m2, zapisaná na LV ö.
5396, katastrálne územie Galanta, za úöelom vybudovania a uíívania VN prípojky za
jednorazovú odplatu, ktorá bude uröená dohodou zmluvnfch strán v zmysle prílohy ö.
1 k Zásadám zriad'ovania vecnyich bremien na pozemkoch mesta Galanta alebo
znaleck¡im posudkom.

Odporúða
primátorovi mesta
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uzavrief so Ziadatel'om spoloönost'ou Lidl Slovenská republika, v.o.s., RuZinovská 1tE,
821 02 Bratislava, zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena a po
kolaudácii stavby zmluvu o zriadení vecného bremena v súlade so schval'ovacou
öast'ou uznesenia.

Termín kontroly: december 2016

Zsolt Takáð
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0

ZdrLalo sa: 0

Nehlasovalo: 1

Zsolt Takác
- odovzdávam slovo primátorovi mesta

Peter Paöka
- pokraöujeme d'alöím materiálom

Bod ö. l0 - lnvestiðnú zámer Arkádia

lng. Zuzana Kopasová - uviedla materiál
Peter Paöka - rozprava

Peter Zâvodski¡
- K tejto problematike bolo prijaté uznesenie MsZ v roku 2014. V dôvodovej správe nie
je vyhodnotené, öi jednotlivé náleZitosti z tohto uznesenia z roku 2014 boli resp. neboli
splnené. Preto si myslím, Ze prijatie nového uznesenia bez vyhodnotenia toho
pôvodného by posobilo zmätoöne. Po dohode s poslaneckym zborom navrhujeme,
aby bol tento materiál z tfchto dôvodov dnes z rokovania MsZ stiahnuty, aby bol
predloZenli na najbliZðie zasadnutie MsZ s tym, 2e bude vyhodnotené plnenie
uznesenia z roku 2014. A aby prípadné úpravy vo vzt'ahu k predloZenyim lehotám boli
zapracované do úpravy pôvodného uznesenia MsZ a neboli nahradené novfm
uznesením.

Mgr. Miroslav Psota
- MoZno tu doðlo knedorozumeniu. Uznesenie zroku 2014 bolo prijaté avðak
Ziadatel'om nebolo naplnené a z toho dôvodu MsZ v rámci kontroly plnenia uznesení
MsZ toto uznesenie zruðilo. ÖiZe neexistuje Ziadne uznesenie, ktonfm by MsZ schválilo
ðportovému klubu Arkádia stavebné úpravy öportového centra Arkádia. Niet öo
vyhodnocovat'.
- Pita sa, öi ani jeden bod znavrhnutého uznesenia schval'ovacej öasti nie je
priechodnú? Ci ani bod b) udelenie súhlasu na uzatvorenie zmluvy o podnájme NP nie
je v súöasnosti akceptovatel'nf? Nakol'ko Arkáda je zakomponovaná aj v súöasnej NZ
ako prevádzkovatel' bufetového zariadenia v tomto centre a uchádza sa o prevádzku
öasti rehabilitaöné zariadenie a squash. Pokial' nie, je moZné tento materiál
z rokovania dnes stiahnuf.
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Peter Závodskf
- MôZe to byt'len ten rozdiel, 2eVy to viete a my to nevieme. V pôvodnom uznesení
bolo uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve. To uznesenie nebolo v celosti naplnené
preto bolo zruðené. Nemáme vedomost, öi niektoré dielöie úlohy, öi boli öiastkovo
naplnené alebo neboli. Tieto informácie nebolivysvetlené a nie sú súðasfou materiálu.
Máme vôl'u v tomto pokraðovat, ale potrebujeme vediet' z akého stavu kam
smerujeme. Preto Ziadame materiál predloZif na najbliZðie zasadnutie MsZ.

Mgr. Miroslav Psota
- Ako predkladatel'sfahujem tento materiál z rokovania MsZ.

Bod ð. l1 - Vviad nie MsZ v Galante kvúzveKra o súdu v Trnave

lng. Zoltán Horváth - uviedol materiál

Peter Paðka
- ukonöujem rozpravu a Ziadam návrhovú komisiu o preöítanie uznesenia

lng. Frantiðek Gaulieder
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante nazákladevyzvy Krajského súdu v Trnave zo
dna 14. septembra 2016, ðíslo konania 14 5,117012015-30, o vyjadrenie sa k návrhu
Okresnej prokuratúry Galanta proti odporcovi Mesto Galanta na zruðenie uznesenia
Mestského zastupitel'stva v Galante ö. 4312-2015 zo dña 12.03.2015 a uznesenia ð.
4612-2015 zo dña 07.04.2015

schval'uje

vyjadrenie uvedené v prílohe tohto uznesenia

ukladá

predsedovi legislatívno-právnej komisie MsZ zabezpeöit' doruöenie vyjadrenia
mestského zastupitel'stva v Galante k návrhu Okresnej prokuratúry Galanta na Krajskf
súd v Trnave do 07. novembra 2016.

Hlasovanie Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0
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Peter Paëka
- Dalöím bodom programu je Správa o rnisledku kontroly vykonanej ÚHK, materiál
uvedie p. Pallya.

MVDr. Gábor Pallya
- Óakujem za slovo.

Peter PaËka
- Hlási sa poslanec p. Gaulieder.

Frantiéek Gaulieder
- Mal by som jeden návrh na schválenie uznesenia k vyzve krajského súdu v Trnave.
Na základe poZiadavky verejnosti a poZiadavky ðtatutára mesta navrhujem prijat
nasledovné uznesenie:

Mestské zastu p itel'stvo

schval'uje

zverejnenie rozhodnutia mestského zastupitel'stva ö.112016 ,,v kauze Süttó" na web
sídle mesta Galanta s re5pektovaním poZiadaviekzákona o ochrane osobn¡ich údajov
ö.12212013 Z. z.

T: 31 .10.2016

Jedná sa o zverejnenie dokumentu s reðpektovaním zákona o ochrane osobnych
údajov. Tento dokument by mal byt'zverejnenf na web sídle mesta Galanta a môZe
byf zverejnenyi aj v dokumentoch v komisii na ochranu verejného záujmu.

Peter Paéka
- Pán Gaulieder uZ rieðime úplne in¡i bod.

lng. Frantiöek Gaulieder
- V öom je problém?

Peter Paéka
- Problém je v tom, Ze nehovoríte k bodu, ktory teraz rieðime. Na budúce si nejakym
spôsobom dajte na tieto veci pozor.

lng. Zoltárn Horváth
- Faktická - na legislatívno-právnej komisii bola taká otázka, öi máme rozhodnutie
ústavného súdu, lebo Ze vraj na internete uZ ne¡ak! úryvok oböania öítali. Mohlo by to
vyvolat vyrovnávanie úötov.

Peter Pa5ka
- Presne naopak to tam bolo napísané. Ja súkromne ten materiál mám a MsZ by ho
malo mat'tieZ.

lng. Zoltán Horváth
- Ked' je tak¡ito materiá|, tak poprosím ho, aby som ho mohol dat'legislatívno-právnej
komisii.

Peter Paõka
- Podl'a rokovacieho poriadku by sme sa uZ o tomto bode nemali vôbec bavif, ale
v poriadku dokonöíme tento bod.
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lng. FrantiËek Gaulieder
- Nakol'ko nie je bod rôzne, preto som si dovolil v tejto súvislosti podat'tento návrh na
uznesenie. Öo sa tyka nálezu ústavného súdu obdrZal ho kaZd¡i poslanec, ale ja
hovorím o celej dokumentácii tfkajúcej sa rozhodnutia ó,.112016 s re5pektovaním
prvkov podl'a zâkona na ochranu osobnich údajov. T. z. celá dokumentácia, aby sa
oböania mohli doöítat' ako to bolo s prezenökami, vyjadreniami, aká bola skutoöná
pravda a aky bol nález ústavného súdu. Aká bola staZnost'primátora mesta, odpoved'
zastupitel'stva a v5etko öo s t¡im súvisí.

Peter Paõka
- Opakujem, úplne od vecije tento bod, ale dokonöime ho. Ja s tfm nemám problém,
aby tieto veci boli zverejnené. Ústavn¡i súd mi daljednoznaöne za pravdu.

Mgr. Miroslav Psota
- Nie som si istf, öi tvtsÚ Oisponuje so v5etkfmi t¡imi dokumentami, ktoré ste
vymenovali. P¡ita sa, öi nám môZe komisia alebo zapisovatel'ka poskytnút'tieto údaje?
Aby sme mohli splnif uznesenia MsZ.

lng. Frantiðek Gaulieder
- Dopíñam toto uznesenie, Ze v tejto súvislosti komisia na ochranu verejného záujmu
poskytne mestu Galanta plnú súöinnost'.

Peter PaËka
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: PrítomnÍ: 16
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

Peter Paðka
- MoZno by ste mali prijaf uznesenie, kde sa mi ospravedlñujete ako som Vás minule
Ziadal. Pokraöujeme d'a lej.

Bod ð. 12 - Snráva o kontrolv UHK

MVDr. Gábor Pallya

Peter Paéka

- uviedol materiál

- rozprava

lng. Frantiðek Gaulieder
- Ku kauze ESTERHAZY Galanta s r.o. - u2.zaöiatkom roku 2016 som na zasadnutí
MsZ v Galante upozornil na skutoönost', Ze v prípade prenájmu öasti neogotického
kaðtiel'a na podnikatel'ské úðely je nutné a potrebné reðpektovat' skutoönosti uvedené
v zmluve s riadiacim orgánom z dôvodu, Ze sa jedná o projekt, na ktorii bol pridelen¡i
finanöni príspevok z fondov EU a projekt je eðte stále monitorovany riadiacim
orgánom. I napriek tyimto skutoönostiam do5lo k tomu, Ze podnikatel'skf subjekt firma
ESTERHAZY Galanta s r.o., ktorého konatel'om je viceprimátor Zsolt Takáö nad rámec
MsZ schválenyich priestoroch svojvol'nebez vedomia správcu objektu MsKS vykonal
stavebné úpravy na ploche 96m2, ktoré sú súöasfou revitalizácie mestského parku
financovaného z prostriedkov EU. Na tejto ploche si vytvoril terasu pre vináreñ, na
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ktorej podniká. Uvedené skutoönosti konötatuje aj v správe hlavn¡i kontrolór, kde túto
situáciu aj potvrdzuje. Uvedená správa je zverejnená na web sídle mesta, kde
víceprimátor mesta so svojou firmou zaöal podnikaf v t¡ichto priestoroch aj s terasou
od 15.07. okrem toho je zaráä{úce podl'a správy, ktorú uvádza aj hlavnyi kontrolór, Ze
dña 01.08.2016 sa na riadiaci orgán obrátil Statutár mesta Peter Paðka, ktoni v liste
201.08.2016 podl'a mña úmyselne zavádza, 2e zásah do plochy o rozlohe g6m2 za
úöelom podnikania vykonala svojvol'ne firma ESTERHAZY Galanta s r.o. o tejto
spoloðnosti v tomto oznámení o zmene projektu 201.08.2016 v liste nie je zmienka.
Tu sa píðe dokonca o tom, Ze mesto Galanta sa rozhodlo zhodnotit' plochy v okolí
severnej veåe a nahradit' trávnatú plochu spevnenou plochou z kameña o r4imere
96m2. T . 2., Ze mesto v tomto ponímaní urobilo túto zmenu a nie podnikatel. Statutár
mesta vedel, 2e na tejto ploche sa podniká. Podobnyim spôsobom uviedol primátor
mesta Galanta do omylu riadiaci orgán aj listom zo dí'ta 14.09.2016, ktoni ste nemali
k dispozícii pán hlavnf kontrolór. Pokial' ho potrebujete môZem Vám ho daf. Tam je
takisto roz5írené toto konötatovanie ako bola zhodnotená táto plocha mestom atd'.

- Plita sa, ako je moZné, 2e bez vedomia správcu s vedomím ðtatutára mesta
uskutoönila firma ESTERHAZY takéto kroky bez vedomia správcu riaditel'a MsKS,
ktotli mi túto skutoönost'potvrdil on na takéto stavebné úpravy, terasu súhlas nedal.
Preöo tieto dezinpretované azavádzajúce informácie sú adresované na riadiaci
orgán?

MVDr. Gábor Pallya
- Pán poslanec, s tfm õo hovoríte musím súhlasit, 2e áno bolo to tak. Tento priestor
bol vedenf v pôvodnom projekte revitalizácie parku ako priestor, ktory7 obsahuje tento
projekt zo záznamov prerokovan¡7ch tejto správy s dotknutfmi orgánmi je zmienka
o tom, 2e áno aj pri prerokovaní sme túto otázku otvorili. Nájomca sa zaviazal, 2e
v prípade akejkolVek korekcie zo strany riadiaceho orgánu bude to znáðat' táto
spoloönosf, ktorá toto zapríöinila. Na druhú öast' otázky preöo na riadiaci orgán
smerovanf list uvádzal, Ze investorom resp. právnickou osobou, ktorá zasiahla
a spevnila trávnatú plochu bolo mesto na túto öasf neviem odpovedaf.

lng. Frantiðek Gaulieder
- Ako je moZné, Ze vôbec viceprimátor, predseda investiönej komisii a rotujúci
predseda rôznych hodnotiacich komisií vedome poruðuje zákony, pravidlá o ktonich
nevie ani správca tohto zariadenia tohto objektu riaditel' MsKS. Ako je moZné, 2e teraz
dá také vyhlásenie, 2e ak dostaneme pokutu tak ju zaplatíme. Pfta sa, ði vöetci
podnikatelia v meste Galanta budú môct'postupovat'takfmto spôsobom, akii príklad
teraz uviedol viceprimátor Zsolt Takáö ako konatel' spoloönosti ESTERHAZY s r. o.?
Najskôr urobí nejak¡i krok a potom bude hl'adaf nejaké rieðenie nezákonného stavu.
Pre mña je to neprijatel'né, ked'verejnf öinitel', kto¡f podniká a podniká na mestskom
majetku, nereöpektuje zákony a pravidlá. P¡ita sa, na základe öoho boli vydávané t. z.
parkovacie kartiöky, ked' konðtatujete, 2e je tam verejné parkovisko. Má nájomnú
zmluvu daná firma na zabratie tohto verejného parkoviska v prípade, ked' sa tam
konajú nejaké akcie? Pyita sa ako boli uplatnené sankcie za nedodr2anie zmluvy medzi
nájomcom a nájomníkom? Je divné, 2e mi poZadujeme od podnikatel'ov, aby tu
podnikali ðestne v súlade a v intenciách pravidiel a zákonov tejto spoloönosti.

MVDr. Gábor Pallya
- Co sa tfka poruöenia resp. nedodrZania niektonfch zákonnfch ustanovení
a niektonfch termínov tak verbálnym vyjadrením z jednej aj z druhej strany dotknutiim
teda prenajímatel' aj nájomca potvrdil, Ze snahou bolo, aby do konania galantskfch

833



trhov nebolo v areáli mestského parku stavenisko, ale aby to bola funköná ,,pfcha"
mestského parku, kde môZeme privítaf zahraniöné delegácie. Toto vðak
neospravedlñuje dodrZiavanie právnych noriem a predpisov. Sankcia bola uplatnená
voöi nájomcovi, ktoryi zabral priestranstvo pretoZe dodatoöne musel vyplatit záber.
- Dalöiu öasf otázky by som nerád rozvádzal, ale na verejné parkovisko nemôZe mat
nájomnú zmluvu ani nemá nájomnú zmluvu. Parkovanie sa odvtedy vyrie5ilo tym, 2e
dopravny inðpektorát ODI súhlasil s t1im, 2e pozdiL ulice Parkovej povolili státie pre
osobné motorové vozidlá aZ po autobusovú zastávku. Momentálne jeden kolízny bod
je uvedenf aj v nápravn¡ich opatreniach t. j., aby MsZ súhlasilo so zmenou
prevádzkového poriadku parku, tak aby sa tam mohla urobit'taká vfnimka, ktorá bola
udelená nájomcovi prenajímatel'om a prenajímatel' v mojich oöiach je niZöia právna
kategória ako MsZ, ktoré odsúhlasilo otváracie a zatváracie hodiny parku. V mojom
ponímaní jedine MsZ môZe súhlasit' s tym, aby park otváral al zatváral aj in¡i subjekt
ako správca.Teraz je,2e p. podnikatel'môZe svojich klientov vypúötaf aj po oficiálnej
závereönej hodiny.

lng. Frantiéek Gaulieder
- Ja som mal na mysli úplne nieöo iné. Ak ide niekto podnikaf najskôr musí mat'
vybavené vðetky povolenia. Pyta sa, preöo doölo k tejto situácii, Ze podnikatel'
svojvol'ne zasiahol do nieöoho naöo nemá súhlas. To,2e spätne bol vyrúbeny záber
verejného priestranstva. Pfta sâ, öi majú stanovisko k zmene projektu, súhlas
riadiaceho orgánu? PretoZe p. Takáö ho presviedöal,2e má súhlas na zmenu projektu,
no nemá súhlas na zmenu projektu. Riadiaci orgán do dne5ného dña takfto súhlas
nevydal. Preöo takto nezákonne postupuje mesto? Preöo zavádza mesto, ðtatutár
riadiaci orgán rozdielnymi informáciami neZ je skutoönost. Tu sa klame a podvádza
jedna radost.

Peter Paðka
- Óakujeme Vám za Vaöe morálne stanoviská.

MVDr. Gábor Pallya
- Prostredníctvom poslanca MsZ som bol vyzvany a poäiadan! al zo strany
poslaneckého klubu, aby som sa vyjadril resp. aby som preveril, postup, akfm
spôsobom sa odsúhlasila zmena úöelovosti b¡ivalej Slovenskej sporitel'ni. Poslanci
obdrZali moje stanovisko. Ja na tomto stanovisku pevne trvám. Podl'a mojich zistení
od prvého momentu ako na mesto pri5iel podnikatel'skf subjekt v zastúpeníarchitekta,
bolo vedomé, 2e to nie je hotel alebo penzión. Podl'a verbálneho vyjadrenia vedúcej
oddelenia, ktoré vydáva závàzné stanovisko k zmene úöelovosti v nadväznosti na
uzemny plán mesta, bolo povedané, Ze mesto uröite takúto Ziadost' neodsúhlasí
a nebude vydané kladné stanovisko. V Ziadosti bola uvádzaná stavba ako turistická
ubytovña s niZöím ötandardom. Ziadosf bola zmenená preöiarknutím a dopísaním, tak
ako je to moZné podl'a územného plánu, öo je v danej lokalite prípustné. Mám zato,
Ze stavebnf úrad mal okamZite pozastavit' konanie, akonáhle zistil, Ze stanoviská
dotknutfch orgánov, ktoré odzneli aj na minulom MsZ t.j. dopravnf inÕpektorát,
hasiösk¡i a záchranny zbor. Tieto orgány neposudzovali zámer v nadväznosti na
územnli plán mesta, ale posudzovali dopravnú situáciu, poZiarno-technickú situáciu.
Stanoviská boli vydané k pôvodnému zámeru turistická ubytovña s niZðím ðtandardom
dokonca aj v popisovej správe v textovej ðasti pôvodného projektu tieZ sa uvádza
turistická ubytovña s niZöím ðtandardom. Cel¡i projekt bol na to vypracovany. Za
asistencie mestskej polície som bol niekol'kokrát v mieste ubytovne. Do budovy sa
nedá dostat'. Nie je tam vrátnica, nevedel som zistif, öi je tam recepcia. Budova je
poöas dña uzatvorená. Vyhlá5ka Ministerstva hospodárstva uröuje zadel'ovanie
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takfchto zariadenído kategórií, ktoré musia spíñat'ubytovacie zariadenie cestovného
ruchu. Na recepcii je 16 hodinová nepretrZitá sluZba. Budova je vol'ne prístupná
oböanom. Turistická ubytovña túto kategorizáciu nespíña. Ubytovanie cestovného
ruchu musí byt' prístupné oböanom, objekt nemôZe byt' uzatvorenf. Po dohode s p.
poslancom Závodskfm sme vypracovali jedno uznesenie, ktoré navrhujem MsZ
schválif, ktoqim by sa do územného plánu mesta doplnila kategorizácia podl'a vyhláöky
a v centrálnej mestskej zóne by sa uröilo taxatívne umiestnenie ubytovacích zariadení
minimálne *** (tri hviezdiöky) v öasti neprípustné a boli by prípustné. Dalej navrhuje
s okamZitou platnosfou vykonat'5tátny stavebn! dohl'ad v danej nehnutel'nosti, ktorá
svojim prevádzkovaním nespíña to na öo bola skolaudovaná. Navrhuje túto öinnost
v rozsahu a na tomto mieste zastavit'. Nie je to diskriminácia cudzokrajnich obyvatel'ov
ale myslí si, Ze je to nedôstojné ubytovacie zariadenie v centre mesta.

Mgr. Edita Pintérová
- Budem sa snaZif Vám vysvetlif, struöne, jasne a zrozumitel'ne celi priebeh od
podania Ziadosti aZ po vydanie kolaudaöného rozhodnutia. Projekt stavby pre
ubytovacie zariadenie s niZðím ötandardom ,,Turistické ubytovacie zariadenie s niZSím
ðtandardom" vypracoval Ing. arch. Stefan Müller. Názov tomuto projektu dal v zmysle
vyhláöky MH SR ö,. 27712008 Zb., ktorá kategorizuje a triedi, vysvetl'uje jednotlivé
pojmy ubytovacích zariadení. V S 4 je uvedené,2e turistická ubytovña je prechodné
ubytovanie s niZöím ðtandardom preto aj projektant vychádzal ztohto názvu. Dña
07.3.2016 podal Ziadost o vydanie stavebného povolenia a zároveñ poZiadal mesto
Galanta o vydanie stanoviska k projektu. Na oddelení rozvoja mesta sa dozved el, 2e
v územnom pláne mesta je názov ubytovacie zariadenie cestovného ruchu. Na
zá/r.lade tejto poZiadavky, aby to bolo v súlade s územnym plánom mesta sám
projektant prepísal názov projektu. Neupravoval Ziadne miestnosti, do niöoho
nezasahoval, upravil len názov projektu a stavebník opravil nâzov stavby na Ziadosti.
Mesto Galanta zvolalo stavebné konanie av oznámení o zaöatí stavebného konania
aj napísal, 2e zvoláva konanie za úöelom povolenia stavby ,,Ubytovacie zariadenie
cestovného ruchu (pôvodn¡i názov projektu je Turistické ubytovacie zariadenie
s niZðím ötandardom). Toto oznámenie bolo doruöené vöetkfm úöastníkom konania
ako ajdotknutfm orgánom. Nikto z dotknutlch orgánov neZiadal predloZif projekt opäf
na vyjadrenie, kedZe iðlo len o zmenu názvu projektu v súlade s územn¡im plánom
mesta. Podot¡ikam, Ze pôvodn¡i názov projektu bol v súlade so zákonom, kim
ubytovacie zariadenie cestovného ruchu 2iadna platná legislatíva SR nepozná ako typ
ubytovacieho zariadenia. Takto bolo vydané stavebné povolenie aj kolaudaöné
rozhodnutie s názvom ,,Ubytovacie zariadenie cestovného ruchu". Stavebn¡i úrad
skolaudoval stavbu, prevádzku nepovol'uje, nepovol'uje ani úöel. Prevádzku
povol'uje regionálny úrad verejného zdravotníctva. Stavebnf úrad nezastavil konanie
z toho dôvodu, öi je to turistická ubytovña alebo ubytovacie zariadenie cestovného
ruchu, vZdy klientom je turista. V stavebnom zákone je presne dané, kedy má
stavebn¡i úrad zastavif konanie a kedy nemôZe vydaf kolaudaöné rozhodnutie.
Stavebn! úrad nemal dôvod nevydat'stavebné ani kolaudaöné rozhodnutie.

MVDr. Gábor Pallya
- Odcitoval $ 7 ods. 5
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PaedDr. Peter Cernf
- Pyta sa Mgr. Pinterovej, öi staöízmenit'len názov a nemusia sa predkladat'materiály?

Mgr. Edita Pintérová
- Turistická ubytovña má tie miestnosti, ktoré turistická ubytovña musí mat'. Toto
kontroluje regionálny úrad verejného zdravotníctva, ktoni vydá prísluðné rozhodnutie.

lng. Zoltán Horváth
- Mña zaráZa tá I'ahostajnost'. Nehl'adáme rieðenie k tomu, aby to nebolo v centre, ale
obhajujete neobhájitel'né. Ja by som hl'adal vöetko moZné, aby to tam nemohlo byt.
Vðetci ste vedeli, Ze nie sú to turisti,2e je to kamufláZ.

MVDr. Gábor Pallya
- V záväznej öasti územného plánu sú dve kategórie, jedna v danej lokalite je
neprípustné stavby a druhé sú prípustné. Taxatívne je tam vymenovaná turistická
ubytovña v neprípustnej öasti. V prípustnej ðasti územného plánu mesta Galanta je
uvedené Ubytovacie zariadenie cestovného ruchu.

Peter Paðka
- Ja namietam voöi tomu, öo ste povedali pán Horváth, Ze vöetci sme vedeli, Ze tam
prídu robotníci. Nevedeli sme o tom, mal som s t¡im obrovskf problém to podpísat. Bol
som ubezpeöenii, 2e nemám inú moZnosf pretoZe niö neporuðili ,tak som to podpísal.
V priebehu dneðného zastupitel'stva mi doöiel e-mail, kde nás Ziada¡ti konatelia
spoloönosti lK Company, aby som tento ich list preöítal, vid'príloha zápisnice.

- Opakujem, nie som ðfastni z toho, Ze to tam máme. V tej chvíli som nemal inú
moZnosf. Hl'adáme rieöenia ako vyrie5it tento problém. Prijatie nového VZN vyrieöi
tento problém v budúcnosti vo vzfahu k d'al5ím záujemcom o nieöo podobné, ale
nevyrie5i problém s existujúcou ubytovñou. ldeme tam vykonat ötátny stavebnf
dohl'ad. Ale v tejto chvíli neviem öi sa nám to podarí vyrieöit'. Hovorím to verejne
a s maximálnou zodpovednosfou.

Mgr. Peter Kolek
- Vel'mi pozorne som poöúval p. kontrolóra mesta. Zarezonovali vo mne dve vety.
Prvá, 2e od zaöiatku bolo jasné o aké zariadenie pojde. Druhá veta,2e stavebnf úrad
mal zastavif konanie. Staöilo len medzi riadkami öítat', aby sme to bez akfkol'vek
problémov vedeli vyrieðit' a nemuseli sme dnes rieöit túto tortúru. Öo s t¡imto
jestvujúcim stavom? lndividuá, ktoré sa v tomto zariadení nachádza¡ú obt'aZujú I'udí
ná5ho mesta, otravujú Zivot, obsadzujú detské ihriská, konzumujú tam alkoholické
nápoje. Keby sme urobili hned'tieto dva maliðké kroky dnes by sme toto nemuseli
rieöit.

Zsolt Takáõ
- Ako je to moZné,2e turisti pracujú. Vieme, Ze níe sú to turisti, ale tu pracujú. Kde je
kontrola? Tento problém narastá aj v infch mestách. Som rád, Ze je tu táto iniciatíva,
aby sme tomu nejakfm spôsobom zamedzili. Ja ako podnikatel' to povaZujem tieZ za
diskrimináciu.
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lng. Frantiõek Gaulieder
- Mám jednu poznámku - nie RÚVZ dáva súhlas na prevádzkovanie objektu, ale
súhlas na otváracie hodiny dáva ðtatutár mesta. S t¡im, Ze ötatutár mesta podpísal
tento súhlas na prevádzku tohto ubytovacieho zariadenia tak zníäil kvalitu Zivota
v blízkom okolí. To je jednoznaöné a neodðkriepitel'né. Neexistuje,2e primátor musel,
mal inú moZnost', tak ako tu predznaöil p. poslanec Horváth. Také neexistuje, aby Vás
niekto donútil. Ked' nepodpíðete uznesenie, ktoré si myslíte, 2e je v rozpore so
zákonom alebo je neufhodné pre obec, ja sa pitam öiVaðe rozhodnutie bolo vyihodné
pre sluönich obyvatel'ov tohto mesta? Aj riaditel'PZv Galante povedal, Ze kriminalita
má klesajúcu hodnotu, takZe v5etko je v pohode. Len obðania majú strach z tfchto
I'udí, ktorí sa tu v uliciach tohto mesta neprístojne správajú.

MVDr. Gábor Pallya
- Oddelenie rozvoja mesta nevydalo povolenie na otváracie hodiny, nemajú otváracie
hodiny. Nemajú splnené podmienky, ktoré boli uröené v stavebnom povolení
dopravnim in5pektorátom. Parkoviská ma¡ú vyznaöené na chodníku. Dopravné tabule
majú osadené v zelenom páse.

lng. FrantiËek Gaulieder
- Pán hlavnf kontrolór tak ako je moZné, Ze ked' neboli splnené tieto podmienky, Ze bol
vydanli súhlas na prevádzkovanie a stavba bola skolaudovaná? Toto sú moje otázky.

Peter Paéka
- UZ som povedal,2e urobíme v5etko preto, aby sme tento problém vyrieðili.

Peter Závodskf
- My sa o tom bavíme preto, Ze si do dne5ného dña v tejto veci pre to neurobil vôbec
niö. KaZdú vetu, ktorú primátor povedalje v budúcom öase. ÖiZe odo dña vydania do
dnes si neurobil niö.
- Uznesenie, ktoré sme pripravili na podnet komisie vystavby, hlavnf kontrolór
a poslanci, ktoré si dnes uZ trikrát spomenul. Ty si do toho nedal ani öpendlík svojej
snahy. Neurobil si kompletne niö. Do dneöného dña funguje prevádzka bez otváracích
hodín. K tomu listu, öo zaslali my nerieðime spoloönost'lK Company s.r.o. my rie5ime
postup orgánov, ktoré sú v naöej kompetencii rieöit'.
- Pyta sa vedúcej stavebného úradu ako mohla skolaudovat' túto budovu? Statny
stavebn¡i dohl'ad uZmal byf dávno zvolany.
- Pán prednosta MsÚ z tejto správy kontrolóra vyplfva pre teba tol'ko nápravnfch
opatrení, öo sa tu na tomto úrade deje, ako sa tu pozmeñujú dokumenty. Mali by sme
t'ahaf za jeden koniec.
- Navrhujem pozmeñujúci návrh na uznesenie :

Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods.4 písm. c) zákona ö. 369/1990
Zb. z o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov a zákona ö,. 5011976
Zb. z. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorðích predpisov

schval'uje

Zmenu v záväznq öasti územného plánu mesta Galanta doplnením d'alöieho odseku
v textovej öasti 34.2.3 zásady a regulatívy centrálnej mestskej zóny v znení:
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V centrálnej mestskq zóne uröenej územnim plánom mesta Galanta sú pre úöely
ubytovacích zariadení cestovného ruchu prípustné ubytovacie zariadenia
s minimálnou kategóriou spÍñajúcou poZiadavku *** (troch hviezdiöiek) podl'a Vyhlá5ky
ministerstva hospodárstva SR ö. 27712008 Z. z. , ktorou sa ustanovujú klasifikaöné
znaky na ubytovacie zariadenia pri ich zarad'ovaní do kategórií a tried. Ubytovacie
zariadenia, ktoré danú kategóriu a triedu nespíña¡ú sú v centrálnej mestskej zóne
neprípustné.

Odporúða

primátorovi mesta zabezpeöit' vykonanie zmeny územného plánu mesta Galanta
v súlade so schval'ovacou öast'ou uznesenia a vykonat'ðtátny stavebn! dohl'ad.

T: november 2016

Peter Paõka
- V krátkosti budem reagovat na niektoré nepravdivé vyhlásenia. Tieto tu veci sme
spolu konzultovali eðte pred investiönou komisiou.
- nech sa páöi hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodsk!
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante

berie na vedomie

1. Správu z kontroly dodrZiavania zmluvn¡ich dojednaní, súvisiacich s prenájmom
majetku mesta Galanta spravovaného príspevkovou organizáciou MsKS
Galanta spoloönost'ou ESTERHAZY Galanta s r.o. Kvetná 3064115, Galanta.

2. Záznam z preverenia postupov uskutoönen¡ich pri povolení stavby
ubytovacieho zariadenia v priestoroch existujúceho objektu s. ö. 950
nachádzajúceho sa v zastavanom území mesta Galanta na ul. Hlavná,
pozemok parcela ö. 1669/3 a 166914

schval'uje

1. Opatrenia prijaté kontrolovan¡im subjektom, ktoré tvoria prílohu ö. 1

predkladanej správy.
2. Opatrenie, ktoré navrhlo MsZ a to formou uznesenia.
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Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods.4 písm. c) zákona ð. 369/1990
Zb. z o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov a zákona ö. 50/1976
Zb. z. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorðích predpisov

schval'uje

Zmenu v záväznq öasti územného plánu mesta Galanta doplnením d'alðieho odseku
v textovej öasti 34.2.3 zásady a regulatívy centrálnej mestskej zóny v znení:

V centrálnej mestskej zóne urõenej územnfm plánom mesta Galanta sú pre úöely
ubytovacích zariadení cestovného ruchu prípustné ubytovacie zariadenia
s minimálnou kategóriou spíñajúcou poZiadavku *** (troch hviezdiöiek) podl'a Vyhláöky
ministerstva hospodárstva SR ð. 27712008 Z. z. , ktorou sa ustanovujú klasifikaöné
znaky na ubytovacie zariadenia pri ich zarad'ovaní do kategórií atried. Ubytovacie
zariadenia, ktoré danú kategóriu a triedu nespíña¡ú sú v centrálnej mestskej zóne
neprípustné.

Odporúða

Primátorovi mesta zabezpeöif vykonanie zmeny územného plánu mesta Galanta
v súlade so schval'ovacou öasfou uznesenia a vykonaf ötátny stavebni dohl'ad.

T: november 2016

Hlasovanie: Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0

ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paðka
- VáZené dámy
vöetk¡im za aktívn

aVáZení pánivyöerpali sme program 22. zasadnutia MsZ. Öakujem
u úöast'a22. zasadnutie MsZ vyhlasujem za skonöené.

II
!t

,ilh
Peter Paðka
primátor

PaedDr. Peter Gernf

Mgr. Andrej Tábori

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 07.11.2016

Overovatelia

Mgr. Miroslav Psota
prednosta úradu
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Yâieni pán prirnátor, páni poslanci a obðania mesta Galanta

Vec: Stanovjsko

Spoloðncrstr IK Company s. r.o., Cleme ntis<trne Sacly 111:10 / 22, 924 01 Clalanta ,lÖO:
48338621 sa stala novlim vlashríkgm budovy 5l5p a.s. r¡ Cala¡te na I fl¿rvnej ulici 950
vedenej v OÚ Galanta. oclbor katastrálnv zapísanfclr na listc rzlastnÍctv¿t ð. 3871,
vedenich Okresnim úraclom v Galante, okres Calanta, obec Calanta pre k. úr.

Galanta , a tcl:

a) Stavba, súpioné ëíslo 950, druh stavby: iná b'uclova, postarzená na poze¡rku
parcelné ëíslo 1661) / 4,

b) pozemok - parcela registr:a ,,C'KN, parcelnó ðíslo 1669/3 o r¡fmclr-.
1190 m2, cìruh pozemku: Zastavanó plochy a nádvoriar,

c) pozernok - par:cela r:cgi.stla ,,C'KN, palcclnó ëísl<t 7669/ 4 o vyrncrc
573 ml druh pozemku: Zastavané plclchy a nádvoria,

d) pozemt>k - parcela r:egistra ,C"KN, parcelné r*íslo 1"669/6 o r'úrrcrcl
69 m2, clruh pozeinku: Zastavané plochy a nádvoria.

Spolodnosf IK Company s.r,o., sa rozhodla uskutoðnif prestavbu 2.NP budovy Sl.5t'
a,s. . Spoloðnosf podala åiadosf o vycianie stavebného povolcnia a Mcsto ¡4alania
vydalo na stavlru ,,'Ubytovacie zariaclenie cestovného ruchu ,, starrebnrg povolt:niri
pod.ð.OSP 199/947/1,2975/2016- I3E tfila 6.5.2016 a právoplatnó dria 7.5.2016.

V zmysle vydaného stavebného povolenia spoioðnost' uskutoÕnila pr:cstavlru , klorá
bola skr:laudovaná Mesto Galanta vydalo kolaudaðnó rozhoclnutie ð.OSP

467/2863/1874A/2016-llÏi ciüi'r 5.9.20"16 a právoplatrré cfuia 7.9.2{)16. Ku staveb¡rd:nru

a kolaudaðnému rozl'rodnutiu sa vyjadrili vÈetky prÍslu3nó orgánv. Územny plán
mesta povolluje v tejto zótre ubytclvacic zariac{enie cestovného ruchu. Spoloðnost' lK
Company s.r.o., neporuËila vziadny právnv preclpis SI( a ani vèeobec¡re záväznó
nariadenia mesta Galanty. Spoloðnosf IK Cclrnpany s.r.o., celé 2.NP prenajala irrej

obclrodnej spoloðn<:sti, ktolá má rozlroclnutie RÚVZ r¡ Galante v ktorom sa povol'ujc
prevát{zkovanie priestorot¡ ako r"rb¡.ltclvacicho zariacleiria cestovného ruchu a má

schválenf prevádzkovy poriadok posurlzovan.ich priestorov. 'l'áto spoloðnclst'

zabezpeðuje poriaclok v ubytovacom zariaclení pr:ostleclníctr¿om súkrornrrej

bez,peðnos tr"rej "sl uåby.



II( Company s.r.o., Clementisove sady 1410/22,92401' Galanta
l(l0: .t8338621 DlÖ:2120138295
Zapísaná v Obchodltom registri Okresného súclu v'lì:nave, ocldiel: Sr:o
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Máme za to, åe vyjaclr:enia niektolich poslallco\/ l1a preclcháclzajúcich zasadnutiacir

ociporujú c¡krenr inóho aj V$eobecnej clekli'rrácii Íuclskúch ¡rt'árr , ktoré sa tfkaiú

rovnopr¡ivnosti v$etkfch I'uclÍ, ich nároku na åivot, sloboclu a osobirút lrezpeðnosf, ich

¡rraiva na vlaslrrlctr¡o rnaje tku, na vlastné niizory ä r¡yzrtâflie, ako ai prárra sloboclue sa

zriõ¿rstlkrvaC na l<riltúrnom åivote spoloðnosti, I-isaborrskej ztnluve, Charte

z,¿iklar{nych pr:áv IìÚ a inim prár'nvrn plerlpisorn HÚ súr tie* trc'stnúm ðinom

halro[:enja rnsv, nált:ci¿1, trároclnosii, faltrv pleti, etnickei skupinv.

'llal<tieú si treba uvedomif , åe mnohí z nás marjú lodinnúch prísluðníkov pracujútcich

nielelr v Eurí¡pskej irnii , ale tieZ, aj v inirch Státclch s\¡eta , a nepáðilo bv sa n¿itn ak bv

sa k nirn sprár¡ali tak, ako sa spr:ávajú naåi niektorí poslarrci a crbðania vodi obðanom

Srlrska a inúcl'r nároc{nclstÍ.

Mámc za to, 2e spoloðnosf lK Cornpany s.r.o. a spc;lotuost' preváelzkr-riúca

ulr_\rtovercj* z-.ariarìelric ccs{-ovného rucltr¡ ueporuðila Ziat{nv zákou a prár,nv pretlpis

Sll .r [iÚ.

P¿ini poslanci ai clbùalria tnr¡sta Galanta l')' sj r¡ali uvec{cxÌif , "¿e zlrvtclðné

potìnecovanie a iírcnic neovercnfch polopliivr"{ a intormécií zb.yloðne h'aumatizr"rje

spoloðnosf.

l'aktieå sa pl.tame: Je prijatefnei-{ie ak sír obðania Stbska a inúch nárorlnc¡stí

ubytovaní ¡ro súkruntr('ch lr)¡toch R c'lotnoch, kde rnesto ner-ná åiac{nv prelrfatl

a ¡:ríjenr z clane za ltbvtovanie?
'lreba si uveclornil , þ-u v rlicstnej lokalite Galanta a o]<olie jc najrräð$írn

zamestlravatefonr spoloðnosf Samsung a jej suhdoclár,ateli¿r a pokial bulle clopvt po

z;ðnne$tnnní v tfcþ¡ç spoloðrTostiach , t¿rk l-rurle ai dopvt po ub-vtorracícir zariaeleniach

tohto clruhu.

ZiacÌamc,abv stanovisì<o spoloùnosti IK Cor:npanv s.r.o. Lrolo zverejnené.

S úctou

IK Cornpanv s.r.c).¡

Zast.konatefmi JUDr. Ivana $talrcelòr,á

Karol'freðr5ák


